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SİYASETTE 

BAŞARI…   

 Türk siyasi hayatının özellikle son 
50 yılına baktığınızda Sayın Erdoğan'ın 
inanılmaz bir lider olduğu seven sevme-
yen her kes tarafından kabul görecektir.
 Diğer partilerin neden başarısız ol-
duklarını kısada olsa sorgulamak istedim..
 Yani 2001’den bu yana Sayın Er-
doğan neden iktidar?
 Cevap aslında çok basit.
 Son yarım asırda aslında yeterin-
ce dinamik ve aksiyoner bir liderin yetiş-
memiş olması ya da yetişenlerin 

OLMAMIZ 

GEREKLİ OLAN

 YERDE MİYİZ?  

 Halk arasın pis korkular geliyor, 
pislik yapma, pislik etme, pisliksin gibi söz-
leri çok duyarız.
 Genelde kötü manada kullanıyo-
ruz.
 Bakın felsefe hocası pisliği ne 
güzel tarif ediyor.
 Lise sondaydım...
 Felsefe hocası derse girdi, "Arka-
daşlar bana pisliğin tarifini yapar mısınız?" 
dedi...
 Birer birer cevap verdik 

 AK Parti Kırşehir İl Teşki-
latı, 28 Aralık 2024 tarihinde dü-
zenlenecek 8. Olağan İl Kongresi 
öncesinde basın mensuplarıyla 
bir toplantı gerçekleştirdi.
  Yoğun katılımla gerçek-
leşen toplantıda, yaklaşan kong-
re sürecine dair önemli açıklama-
larda bulunuldu.
 Toplantıya AK Parti Kır-
şehir Milletvekili Necmettin Er-
kan, İl Koordinatörü Halise Çiftçi, 
İl Başkanı Seher Ünsal, Merkez 
İlçe Başkanı Ali Demir, Kadın Kol-
ları Başkanı Fatma Yılmaz, Genç-

lik Kolları Başkanı Haydar Bilgin, 
ilçe belediye başkanları, ilçe baş-
kanları ve çok sayıda parti üyesi 
katıldı. 
 Basın mensuplarının 
yoğun ilgi gösterdiği toplantıda, 
AK Parti’nin demokrasiye olan 
bağlılığı ve yaklaşan kongrenin 
önemi vurgulandı.
"DEMOKRASİ ŞÖLENİ YAŞA-
NACAK”
 Toplantıda konuşan AK 
Parti İl Koordinatörü Halise Çiftçi, 
28 Aralık’ta düzenlenecek kong-
renin bir demokrasi şöleni 

Halise Çiftçi: "Demokrasi 
gereği seçime gidiyoruz”

"AK Parti Kırşehir'de 
Demokrasi Şöleni: 

Kongre Heyecanı Zirvede!”

AK Parti Kırşehir İl Teşkilatı, 8. Olağan İl Kongresi
 öncesi basın mensuplarıyla bir araya geldi

 AK Parti Kırşehir Millet-
vekili Necmettin Erkan, AK Parti 
İl Teşkilatı tarafından düzenle-
nen kahvaltılı toplantıda basın 

mensuplarıyla bir araya geldi. 
 Toplantıda, Kırşehir’e ya-
pılan yatırımlar ve devam eden 
projeler detaylı şekilde 

Milletvekili Erkan:
 "Kırşehir için gece

 gündüz çalışıyoruz!”
Milletvekili Necmettin Erkan basınla buluştu: 

Kırşehir'e yatırımlar ve devam eden projeler anlatıldı

 AK Parti Kırşehir İl Başkanlığı için 
adaylığını açıklayan Avukat Emre Eren, yak-
laşan 8. Olağan İl Kongresi öncesinde bir 
basın açıklaması yaptı. 
 Demokrasiye ve millet iradesine 
vurgu yapan Eren, il başkanlığı yarışında id-
dialı olduğunu belirtti.

 AK Parti Kırşehir İl Başkanı Adayı 
Avukat Emre Eren, 28 Aralık 2024 Cumarte-
si günü gerçekleştirilecek olan 8. Olağan İl 
Kongresi öncesinde bir açıklama yaparak, 
adaylığını resmen duyurdu. 
 Eren, açıklamasında AK Parti’nin ku-
ruluşundan bu yana millet iradesinin 

“DEMOKRASİYE OLAN 
İNANCIMIZ TAMDIR”

AK PARTİ KIRŞEHİR İL BAŞKAN ADAYI AVUKAT EMRE EREN: 

Eren, "Bu kutlu yolda sonuna kadar yürüyeceğim” 

 Kırşehir Va-
lisi Murat Sefa De-
miryürek, Mucur 
Kaymakamı Emre 
Yeşilbaş, Kırşehir 
Ahi Evran Üniversi-
tesi Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Kasım 
Karahocagil ve 

Vali Demiryürek’ten, 
Çağlayanlar Un

Fabrikasına ziyaret 

80 kişilik pansiyon ve çok amaçlı atölye binası inşaatı ilerliyor

Haberi 2'de

Kaman'da eğitime yatırım

 Danıştay, Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanlığı, İçişleri Bakanlığı ve Milli 
Savunma Bakanlığı, çeşitli kadrolara per-
sonel alımı için ilanlar yayımladı. 
 Resmi Gazete’de yayımlanan bu 
ilanlar, iş arayanlar için önemli fırsatlar su-
nuyor. Başvurular farklı tarihlerde alınacak 
olup detaylar şöyle:
DANIŞTAY BAŞKANLIĞI PERSONEL 
ALIMI
 Danıştay Başkanlığı, 2024 KPSS 
(B) Grubu puanı ve kurumun gerçekleşti-
receği uygulama ve sözlü sınavlarla farklı 
kadrolara personel alacak. Bu

 
Yeni kamu

personeli alım 
ilanları 

yayımlandı

Kırşehir’de iş 
arayanlar dikkat!

2'de

Başkan Demirci’den 
Karayolları Genel Müdürü 

Gülşen’e ziyaret

 Kaman Belediye Başka-
nı Emre Demirci, Karayolları 
Genel Müdürü Ahmet Gülşen’i 
makamında ziyaret etti. 2'de
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Halise Çiftçi: "Demokrasi gereği seçime gidiyoruz”

Milletvekili Erkan: "Kırşehir 
için gece gündüz çalışıyoruz!”

AK PARTİ KIRŞEHİR İL BAŞKAN ADAYI AVUKAT EMRE EREN:
 "DEMOKRASİYE OLAN İNANCIMIZ TAMDIR”

 Kırşehir'in Kaman ilçesinde, eğitime yönelik önemli bir 
proje olan 80 Kişilik Pansiyon ve Çok Amaçlı Atölye Binası'nın inşa-
at çalışmaları, yeniden hız kazandı. Yatırım planına alınarak çalış-
maları yeniden başlatılan inşaat alanında, 20 Aralık 2024 tarihinde 
bir dizi inceleme gerçekleştirildi.
 Kırşehir Vali Yardımcısı Alper Balcı, Kaman Kaymakamı Nu-
rullah Kaya ve İl Millî Eğitim Müdürü Yasin Gülşen, sahayı ziyaret 
ederek proje hakkında detaylı bilgi aldı. 
 Yetkililer, inşaatın mevcut durumu ve tamamlanma süreciy-
le ilgili kapsamlı değerlendirmelerde bulundu.
 İnceleme sırasında, projenin eğitim altyapısına sağlayacağı 
katkılar ve bölge öğrencilerinin barınma ile atölye ihtiyaçlarına yö-
nelik çözüm önerileri masaya yatırıldı. Yetkililer, özellikle çok amaçlı 
atölyelerin, öğrencilerin mesleki ve teknik becerilerini geliştirmesi 
açısından büyük önem taşıdığını vurguladı.
 Kaymakam Nurullah Kaya, incelemeler sırasında yaptığı 
açıklamada, "Bu projeyle, öğrencilerimizin hem modern barınma 
olanaklarına hem de çağdaş eğitim altyapısına sahip olmalarını he-
defliyoruz. Kaman'ın eğitimde daha ileri bir noktaya taşınması için 
çalışmalarımızı titizlikle sürdürüyoruz" dedi.
 İl Millî Eğitim Müdürü Yasin Gülşen ise projenin Kırşehir ge-
nelindeki eğitim yatırımları kapsamında önemli bir yere sahip oldu-
ğunu belirterek, "Eğitime yapılan her yatırım, geleceğe yapılan bir 
yatırımdır. İnşaatın en kısa sürede tamamlanarak öğrencilerimizin 
hizmetine sunulması için tüm imkanlarımızı seferber ediyoruz," ifa-
delerini kullandı.
 Yetkililerin yaptığı incelemeler sırasında, projenin belirlenen 
süre içerisinde tamamlanması için gerekli çalışmaların titizlikle yü-
rütüldüğü ve inşaatın hızla ilerlediği gözlemlendi.
 Kaman ilçesinde hayata geçirilecek olan bu proje, hem eği-
tim kalitesinin artırılması hem de öğrenci ihtiyaçlarının karşılanması 
açısından bölge için büyük önem taşıyor.
  Yetkililer, projenin tamamlanmasının ardından eğitime kat-
kılarının net bir şekilde görüleceğini belirtti. 
                            (ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

1'den Devam
olacağını belirtti. Çiftçi, AK Parti’nin köklü 
demokrasi geleneğine sahip olduğunu dile 
getirerek şunları kaydetti:
 "Partimiz, her zaman demokrasiyi 
ve katılımcılığı esas almıştır. Kongremiz, üye-
lerimizin özgür iradeleriyle gerçekleşecek ve 
tam anlamıyla bir bayram havasında geçe-
cektir. Birlik ve beraberlik içerisinde, Kırşe-
hir’in geleceği için ortak hedeflerde buluş-
mayı sürdüreceğiz."
KATILIMCILAR GÖRÜŞLERİNİ PAY-
LAŞTI
 Toplantının devamında katılımcılar 
söz alarak görüş ve önerilerini iletti. İl Baş-
kanı Seher Ünsal, kongre sürecinin şeffaflık 
ve katılımcılık esaslarına göre yürütüldüğü-
nü belirterek, tüm parti üyelerine destek 
çağrısında bulundu.
 Milletvekili Necmettin Erkan ise Kır-
şehir’in kalkınması için teşkilat olarak birlik 
içinde çalışmaya devam edeceklerini ifade 

etti. Kongre sürecinin sadece bir seçim 
değil, aynı zamanda bir yenilenme ve güç-
lenme süreci olduğuna dikkat çekti.
KONGREYE SAYILI GÜNLER KALA HE-
YECAN ARTIYOR
 28 Aralık’ta düzenlenecek 8. Ola-
ğan İl Kongresi öncesinde teşkilat üyeleri 
arasında heyecan artarken, Kırşehir kamu-
oyu da sürecin nasıl şekilleneceğini merakla 
takip ediyor. AK Parti’nin demokratik seçim 
anlayışı ve şeffaflık vurgusu, şehirde olumlu 
bir atmosfer oluşturuyor.
 Kongrenin, AK Parti’nin Kırşe-
hir’deki siyasi vizyonunu güçlendirmesi ve 
şehrin kalkınmasına katkı sağlaması bekle-
niyor. Teşkilat üyeleri, seçim sürecinin birlik 
ve beraberlik içerisinde geçeceğini belirte-
rek, Kırşehir’in geleceğine dair umut dolu 
mesajlar verdi.
Kırşehir’in demokratik geleneklerine uygun 
bir şekilde gerçekleşecek olan kongre için 
geri sayım devam ediyor. (FİLİZ ÖZ)

1'den Devam
paylaşıldı. Milletvekili Erkan, şehrin değişimi 
ve gelişimi için yoğun bir çalışma içinde ol-
duklarını ifade ederek, farklı alanlarda sür-
dürülen projelere ilişkin önemli bilgiler 
verdi.
EĞİTİMDE BÜYÜK HEDEFLER
 Milletvekili Erkan, Kırşehir’in eğitim 
alanındaki projelerle geleceğe hazırlandığını 
belirtti. Özellikle Ahi Evran-ı Veli Vakfı Kanu-
nu hakkında bilgi veren Erkan, kanun tekli-
finin AK Parti Grup Başkanlığı ve Cumhur-
başkanlığına sunulduğunu, ilgili komisyonda 
görüşülmeyi beklediğini söyledi. Ayrıca, Sa-
vunma Sanayi Mesleki ve Teknik Anadolu Li-
sesi projesinin kurulma aşamasında olduğu-
nu belirtti.
 Eğitim alanındaki diğer projeler ara-
sında Millet Kursu Projesi dikkat çekti. Üc-
retsiz ulaşım desteği ve çeşitli kurslarla öğ-
rencilerin spor mülakatlarına hazırlandığını 
ifade eden Erkan, Engelsiz Onarım Merkezi 
ile engelli vatandaşların araçlarının bakımı-
nın sağlandığını, YKS Kampı ile Hirfanlı’da sı-
nava hazırlık eğitimi verildiğini vurguladı. 
 Milli Eğitim Bakanlığı iş birliğiyle ha-
yata geçirilen Ahilik Kültürü ve Girişimcilik 
Dersi ise ülke genelinde okutulmaya baş-
landı.
ULAŞIMDA DEV YATIRIMLAR
 Milletvekili Erkan, Kırşehir’in ulaşım 
altyapısını güçlendiren projelere değinerek, 
Kırşehir Çevre Yolu projesinin 1. kısım çalış-
malarına başlandığını ve projenin toplam 
maliyetinin 1 milyar 750 milyon TL olduğu-
nu açıkladı. Kaman Şehir Geçişi projesinin 
devam ettiğini ve 120 milyon TL’lik yatırımla 
tamamlanacağını ifade etti. 
 Ayrıca, Kesikköprü-Tuzköy Havali-
manı Yolu projesinin maliyetinin 1 milyar 
410 milyon TL olduğunu ve yapım çalışma-

larının sürdüğünü belirtti.
SAĞLIKTA YENİ TESİSLER
 Sağlık alanındaki gelişmeleri de pay-
laşan Erkan, Kırşehir Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nin genişletme çalışmalarının ta-
mamlandığını söyledi. 
 Çiçekdağı, Akpınar ve Mucur ilçele-
rine kazandırılacak yeni sağlık tesisleriyle 
sağlık hizmetlerinin genişleyeceğini belirtti.
TARIM VE KIRSAL KALKINMA
 Tarım alanında çiftçilere toplamda 
774 milyon TL destek sağlandığını açıklayan 
Milletvekili Erkan, kırsal kalkınma projeleri 
kapsamında 12 milyon TL hibe ödendiğini 
ifade etti.
TURİZM VE SOSYAL YAŞAM PROJE-
LERİ
 Erkan, Cacabey Uzay, Bilim ve Sos-
yal Yaşam Merkezi projesinde yer tahsisinin 
tamamlandığını ve inşaat çalışmalarının ya-
kında başlayacağını belirtti. 
 Kalehöyük, Mucur Yeraltı Şehri gibi 
tarihi alanlarda restorasyon ve tanıtım çalış-
malarının devam ettiğini söyledi.
GENÇLERE VE SPORA YATIRIMLAR
 Gençlere yönelik projelerin önemi-
ne değinen Milletvekili Erkan, modern spor 
salonları ve halı saha projeleriyle gençlerin 
spora erişiminin artırılacağını ifade etti.
 Milletvekili Erkan, Kırşehir’in daha 
ileriye taşınması için gece gündüz demeden 
çalışmaya devam edeceklerini vurguladı. 
 Projelerde emeği geçen tüm ku-
rumlara teşekkür eden Erkan, toplantının so-
nunda basın mensuplarının sorularını yanıt-
ladı.
 Kahvaltılı toplantı, Kırşehir’in gele-
ceğine dair umut veren projelerin konuşul-
duğu önemli bir etkinlik olarak kayıtlara 
geçti. 
(FİLİZ ÖZ)

Vali Demiryürek’ten,Çağlayanlar
 Un Fabrikasına ziyaret 

1'den Devam
Şeker Fabrikaları Genel Müdürü Yavuz 
Erence ile birlikte Çağlayanlar Un Fabrikası-
nı ziyaret etti. Ziyarette işletme sahibi Esat 
Çağlayan ve oğlu Yasin Çağlayan tarafından 
fabrikanın çeşitli alanlarda gerçekleştirdiği 
çalışmalar hakkında detaylı bilgi verildi.
 Ziyaret kapsamında Çağlayanlar Un 
Fabrikasının faaliyet gösterdiği besicilik, 
yem üretimi, biyogaz, biyokütle ve Güneş 
Enerjisi Santrali (GES) tesislerinde yürütü-
len projeler masaya yatırıldı. 
 İşletmenin, Kırşehir ve çevresine 
sağladığı katkılar, tarım ve hayvancılık sek-
töründeki öncü rolü, enerji alanındaki çevre 
dostu projeleri ve sürdürülebilir üretim an-
layışı detaylı bir şekilde değerlendirildi.
“ÇAĞLAYANLAR BÖLGEYE DEĞER KA-
TIYOR”
 Vali Murat Sefa Demiryürek, fabri-
kanın üretim kapasitesi ve yenilikçi projele-
rinden duyduğu memnuniyeti dile getire-
rek, “Çağlayanlar Un Fabrikası, yalnızca üre-
tim alanında değil, aynı zamanda yenilene-
bilir enerji ve çevre dostu yaklaşımlarıyla 
bölgeye değer katıyor. 
 Bu tür işletmeler, Kırşehir’in kalkın-
masında önemli bir yere sahip” dedi.

İşletme sahibi Esat Çağlayan ise fabrikanın 
farklı sektörlerdeki faaliyetlerini geliştirerek 
bölge ekonomisine katkıda bulunmayı 
amaçladıklarını belirtti. 
 Çağlayanlar Un Fabrikası işletme sa-
hibi Esat Çağlayan, “Amacımız yalnızca üre-
tim yapmak değil, aynı zamanda sürdürüle-
bilir projelerle geleceğe yatırım yapmaktır. 
 Desteklerinden dolayı sayın valimi-
ze ve beraberindeki heyete teşekkür ede-
riz” ifadelerini kullandı.
YEREL KALKINMAYA KATKI
 Çağlayanlar Un Fabrikasının tarım 
ve enerji alanlarındaki çalışmaları, bölgede-
ki diğer işletmelere örnek teşkil ederken, 
sürdürülebilirlik ve inovasyon alanındaki pro-
jeleriyle de dikkat çekiyor. 
 Özellikle biyogaz ve GES projeleri, 
çevreye duyarlı üretim anlayışının bir gös-
tergesi olarak öne çıkıyor.
 Ziyaretin ardından heyet, fabrika-
nın üretim tesislerini yerinde inceleyerek iş-
letme çalışanlarıyla da sohbet etti. 
 Yerel kalkınmayı desteklemek ama-
cıyla yapılan bu tür ziyaretlerin önemine 
vurgu yapan Vali Demiryürek, üreticilerle iş 
birliğinin devam edeceğini belirtti.
(ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

Başkan Demirci’den 
Karayolları Genel Müdürü 

Gülşen’e ziyaret
1'den Devam
Ziyaret kapsamında ilçede devam eden ve planlanan projeler hak-
kında geniş kapsamlı görüşmeler gerçekleştirildi.
 Başkan Demirci, ziyarette Kaman’ın altyapı ihtiyaçları, kara-
yollarına yönelik projeler ve yol düzenlemeleri başta olmak üzere 
çeşitli konularda detaylı değerlendirmelerde bulundu. Görüşmede il-
çeye değer katacak yatırımlar ve projelerin hayata geçirilmesi için 
iş birliği vurgulandı.Ziyaretin ardından açıklamalarda bulunan Baş-
kan Demirci, Karayolları Genel Müdürlüğü’nün Kaman’a yönelik pro-
jelerine verdiği desteklerden dolayı Genel Müdür Ahmet Gülşen’e 
teşekkür etti. Başkan Demirci, “Karayolları Genel Müdürümüz 
Ahmet Gülşen’i makamında ziyaret ederek, ilçemizde yaptığımız ve 
yapmayı planladığımız projeler hakkında istişarelerde bulunduk. 
Sayın Genel Müdürümüze ilgilerinden ve desteklerinden dolayı te-
şekkürlerimi sunuyorum” ifadelerini kullandı.
 Karayolları Genel Müdürü Ahmet Gülşen ise Kaman Beledi-
yesi ile yürütülen projelere yönelik desteklerin süreceğini belirte-
rek, ilçenin ulaşım altyapısının iyileştirilmesine yönelik önemli adım-
ların atılacağını vurguladı.
 Kaman’ın gelişimi için büyük önem taşıyan bu ziyaret, ilçe-
de planlanan projelerin hız kazanması ve yeni yatırımların önünü aç-
ması bakımından önemli bir adım olarak değerlendiriliyor.
                                  (HABER MERKEZİ)

 
Yeni kamu 

personeli alım 
ilanları yayımlandı
1'den Devam
kapsamda:
1 Mühendis
2 Tekniker
1 Teknisyen
2 Garson
1 Hizmetli (Terzi) alınacak.
 Başvurular, 30 Aralık 2024 ile 8 
Ocak 2025 tarihleri arasında yapılacak. 
Adaylar, başvurularını “https://isealimka-
riyerkapisi.cbiko.gov.tr” adresinden ger-
çekleştirebilecek.
ÇALIŞMA VE SOSYAL GÜVENLİK BA-
KANLIĞI PERSONEL ALIMI
 Bakanlık, Eğitim ve Araştırma 
Merkezi teşkilatında görev yapmak üzere, 
genel idare hizmetleri sınıfında 7 Çalışma 
ve Sosyal Güvenlik Eğitim Uzmanı alacak. 
Adaylar sözlü sınava tabi tutulacak. Baş-
vuru tarihleri:
 30 Aralık 2024 - 17 Ocak 2025 
Başvurular, yine “https://isealimkariyer-
kapisi.cbiko.gov.tr” adresi üzerinden yapı-
lacak.
İÇİŞLERİ BAKANLIĞI PERSONEL 
ALIMI
 İçişleri Bakanlığı merkez teşkila-
tında çeşitli pozisyonlara personel alımı 
yapılacak. 
 Sözlü giriş sınavlarının tarihleri ve 
alınacak kadrolar şu şekilde:
 8 Avrupa Birliği Uzman Yardımcı-
sı: Sınav tarihi 24 Şubat 2025
 12 Stajyer Kontrolör: Sınav tarihi 
25 Şubat 2025
 30 İçişleri Uzman Yardımcısı:  
 Sınav tarihleri 26-28 Şubat 2025
 Başvurular, 20-24 Ocak 2025 ta-
rihleri arasında İçişleri Bakanlığı internet 
sitesindeki "Duyurular" bölümünde ya-
yımlanacak "İçişleri Bakanlığı Aday Profil 
Bilgileri Düzenleme ve Sınav Başvuru" 
linki üzerinden e-Devlet aracılığıyla alına-
cak.
MİLLİ SAVUNMA BAKANLIĞI PER-
SONEL ALIMI
 Milli Savunma Bakanlığı, Genel-
kurmay Başkanlığı, Kuvvet Komutanlıkları 
ve Milli Savunma Üniversitesine toplam 
172 memur alacak. Farklı meslek grupla-
rından yapılacak alımlarda başvuru tarih-
leri:
 20 Aralık 2024 - 20 Ocak 2025
Başvurular, “https://personelte-
min.msb.gov.tr” adresinden e-Devlet şif-
resiyle çevrim içi yapılabilecek.
DETAYLI BİLGİLERE NEREDEN ULA-
ŞABİLİRSİNİZ?
 Tüm ilanların detaylarına, Resmi 
Gazete’nin Çeşitli İlanlar bölümünden eri-
şebilirsiniz. Bu fırsatları kaçırmamak için 
ilan edilen başvuru tarihlerini takip etme-
yi unutmayın!
 Kırşehir ve çevresindeki iş arayan 
vatandaşlarımız için büyük bir fırsat olan 
bu alımlar, kamu sektöründe kariyer he-
defleyenler için önemli bir adım olabilir. 
              (HABER MERKEZİ)

Kaman'da eğitime yatırım

1'den Devam
en güçlü şekilde tecelli ettiği bir dava partisi olduğunu vurguladı.
Açıklamasında dava arkadaşlarına seslenen Eren, şunları kaydetti:
 “Kurulduğu günden bu yana millet idaresinin tecelli ettiği 
AK Partimiz, 28 Aralık Cumartesi günü 8. Olağan İl Kongresi’ni ger-
çekleştirecektir. Bu davaya kurulduğu günden beri hizmet vermiş 
ve çeşitli kademelerinde görev almış bir dava adamı olarak, bu 
kongrede il başkanı adayı olacağımı bir kez daha buradan sizlere 
açıklıyorum. Kıymetli dava arkadaşlarım, demokrasiye olan inancı-
mız tamdır.”
 İl başkanlığı adaylığı sürecinde yaptığı istişare ve görüşme-
lerden aldığı destekle bu yola çıktığını ifade eden Eren, birlik ve be-
raberlik mesajları verdi. Partinin Kırşehir’deki başarısını daha da 
ileri taşımak için elinden gelenin en iyisini yapacağına olan kararlılı-
ğını dile getirdi.
 “Yaptığım istişareler ve görüşmeler neticesinde bu kutlu 
yolda sonuna kadar yürüyeceğimi siz kıymetli dava arkadaşlarıma 
bildirmek istiyorum. Tüm il delegelerimizi 28 Aralık’ta yapılacak 
olan il kongremize bekliyorum. Allah yar ve yardımcımız olsun.” di-
yerek açıklamasını tamamladı.
 Emre Eren’in adaylığını açıklaması, AK Parti’nin Kırşehir teş-
kilatında hareketliliği artırırken, kongrede sandığa yansıyacak olan 
delege iradesi heyecanla takip edilecek. (FİLİZ ÖZ)
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1'den Devam
ama hoca hiçbirimizinkini doğru kabul et-
medi.
 "O zaman siz yapın tarifini hocam" 
dedik...
 Hoca ayağa kalktı ve;
 "Pislik, bulunmaması yerde bulu-
nan şey veya kişidir!" diye bir tarif yaptı...
 "Nasıl yani?" dedik.
 "Çok basit arkadaşlar..." dedi
 "Örneğin annenizin saçını öper kok-
larsınız. 
 Ama o saçın bir telini dâhi yemek 
tabağınızda görseniz iğrenirsiniz ve o saç 
pislik olur."
 "Yine tabağınızdaki yemeğin yağı-
na ekmek banarak yersiniz ama o yağın bir 
damlası bile elbisenizin üzerine damlasa o 
yağ artık bir pislik olur sizin için."
 "Ve bir kimse bulunmaması gere-
ken bir makamda bulunuyorsa eğer, unut-
mayın ki o da bir pisliktir.”
 Ne kadar derin bir mana değil mi?
 İşte bu şekilde hayatın her alanın-
da bir kimse bulunmaması gereken bir 
yerde bulunuyorsa eğer, unutmayın ki o 
kimse o zaman bir pislik durumundadır.
 “Sen bir pisliksin” dendiği zaman-
da da o kimsenin bulunmaması gereken 
bir yerde bulunması veya daima kötülük iş-
lemesi yahut da kötülük işleyenlere seslen-
meyip, onların içerisinde yer alması, kötü-
lerle beraber olması akla gelebilir.
 Vesselâm!
 Eğer insanda istenmediği bir yerde 
veya kendine yaraşır olmayan bir yerde 

olursa, o zaman o da bir pislik durumuna 
düşmüştür.
 Olduğu yere layık değilse o zaman 
bu makamı da murdar eder ve pislik olur.
 Bu tür makamlar bazen, siyaset 
halkası, ticaret, makam veya mevki sahibi 
olabilir.
 Liyakat sahibi ahlaklı İnsan olması 
gereken yerde uç olursa pislik olmaz.
 Olmamız gereken yerde miyiz?
 Yapmamız gerekenleri mi yapıyo-
ruz?
 Yapılmaması gereken şeylerle mi 
meşgulüz?
 Sorulara, dürüstçe samimi bir ce-
vabı verecek kaç kişi çıkar aramızda?
 Ayna karşısına geçip nefsimizle 
baş başa kalıp cevabını kendine verecek ce-
saret hangimizde var?
 Biz de kendi nefsimizden başlaya-
lım, bizi yönetenler de kendi nefislerinden 
başlasınlar.
 Bu soruları sormamız ve cevapları-
nı mutlaka vermemiz gerekiyor.
 Aksi hâlde her pisliğe bulaşmak ve 
her zulme ortak olmak mukadder olur.

 Kırşehir Vali-
si Murat Sefa Demir-
yürek, eşi Hanıme-
fendi ile birlikte Kır-
şehir merkezde bu-
lunan şehit ailelerini 
ziyaret etti. 
 Ziyaret kap-
samında, Şehit Polis 
Memuru Gökhan 
Ünaldı ve Şehit Jan-
darma Er Suat Al-
tuntaş’ın baba ocak-
larına giderek, aile-

lerin hal ve hatırları-
nı sordu, acılarını 
paylaştı.
 Vali De-
miryürek, vatan 
uğruna canlarını 
feda eden kahra-
man şehitlerin ha-
tıralarını yaşat-
manın bir görev ol-
duğunu belirte-
rek, şehit aileleri-
ne her zaman des-
tek olacaklarını 

ifade etti. 
 Ziyaretlerde, 
şehitlerin anneleri, 
babaları ve kardeşle-
riyle yakından ilgile-
nen Vali Demiryü-
rek, devletin şehit 
ailelerine olan vefa 
borcunun hiçbir 
zaman bitmeyeceği-
ni vurguladı.
 Şehit Polis 
Memuru Gökhan 
Ünaldı, 2015 yı-

lında Şırnak’ta 
devriye görevi sı-
rasında teröristle-
rin düzenlediği ro-
ketatarlı saldırı so-
nucu şehit olmuş-
tu.
 Şehit Jan-
darma Er Suat Al-
tuntaş, 23 Ekim 
1991’de Şırnak’ta 
terör örgütü PKK 
mensuplarıyla çıkan 
çatışmada kahra-
manca mücadele 
ederek şehit düş-
müştü.
Devletin Şefkat 
Eli Şehit Aileleri-
nin Yanında
 Şehit ailele-
ri, Vali Demiryürek 
ve eşine bu anlamlı 
ziyaret için teşekkür 
ederek, şehitlerinin 
unutulmamasının 
kendilerine moral 
verdiğini ifade etti. 
 Şehitlerin 

emanetleri olan 
ailelerine devletin 
her zaman sahip 
çıkacağını belir-
ten Vali Demiryü-
rek, şehitlerin 
aziz hatıralarını 
yaşatmaya devam 
edeceklerini söy-
ledi.
 Ziyaret, şe-
hitlerin kutsal ema-
netlerine duyulan 
saygıyı bir kez daha 
gözler önüne serer-
ken, devlet ve mille-
tin bu konuda sergi-
lediği güçlü dayanış-
ma mesajı ile son 
buldu.
  Vali Demir-
yürek, şehit aileleri-
ne sabır ve sağlık di-
leklerinde bulunarak 
her zaman yanların-
da olmaya devam 
edeceklerini belirtti.
(ÜMMÜGÜLSÜM 
EROĞLU)

Vali Demiryürek, Kırşehirli 
şehitlerin ailelerini ziyaret etti

 Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi 
(KAEÜ), 2024-2025 
eğitim-öğretim yılı 
kapsamında düzen-
lenen üniversite ta-
nıtım fuarlarında yer 
alarak öğrenci aday-
larıyla buluşmaya 
devam ediyor. 
 Eket Fuarcı-
lık tarafından organi-
ze edilen ve Ankara, 
Antalya, Mersin ile 
Kayseri’de gerçek-
leştirilen “Üniversite 
Tanıtım Günleri” et-
kinliklerinde KAEÜ, 
geniş bir kitleye ula-
şarak tanıtım çalış-
malarını başarıyla 
sürdürdü.
 Fuarlara dev-
let ve özel üniversi-
telerden toplam 50 
eğitim kurumu katı-
lım sağladı. 
 Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi’ni 
temsilen Basın ve 
Halkla İlişkiler Müşa-
virliği personeli, üni-
versitenin akademik 
gücü, öğrenci dostu 
kampüs imkânları ve 
bilimsel çalışmaları 

hakkında ziyaretçileri 
bilgilendirdi.
KAEÜ, Yoğun 
İlgiyle Karşılandı
 27-28 Kasım 
2024 tarihlerinde An-
kara Hacettepe Üni-
versitesi Kongre ve 
Kültür Merkezi’nde 
gerçekleştirilen tanı-
tım fuarında Kırşehir 
Ahi Evran Üniversi-
tesi, üniversite adayı 
öğrencilerden yoğun 
ilgi gördü.
  KAEÜ stan-
dını ziyaret eden öğ-
rencilere, üniversite-
nin eğitim olanakla-
rı, bölüm çeşitliliği 
ve sosyal imkânları 
hakkında detaylı bil-
giler verildi.
 Yine Antal-
ya’da 120 liseden 
yaklaşık 12 bin öğ-
rencinin katıldığı 
Mimar Sinan Kongre 
ve Kültür Merke-
zi’ndeki fuarda, üni-
versitenin olanakları 
büyük bir beğeni top-
ladı. 
 11 Aralık 
2024’te Mersin 
NOAX Otel Balo Sa-

lonunda gerçekleşti-
rilen fuarda ise 65 li-
seden yaklaşık 5 bin 
öğrenci, Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi 
standını ziyaret etti. 
 19 Aralık 
2024 tarihinde Kay-
seri Kadir Has Kong-
re ve Kültür Merke-
zi’nde düzenlenen fu-
arda ise 80 liseden 
yaklaşık 7 bin öğren-
ci, üniversite hakkın-
da detaylı bilgi aldı.
KAEÜ’nün Güçlü 
Yönleri Tanıtıl-
dı 
Fuarlarda KAEÜ’nün 
tanıtımını gerçekleş-
tiren Basın ve Halkla 
İlişkiler Müşavirliği 
personeli, üniversi-
tenin;
-Akademik ve bilim-
sel çalışmaları,
-Öğrenci dostu kam-
püs alanı,
-Güçlü akademik 
kadrosu,
-Ulaşım kolaylığı ve 
bölgesel avantajları,
-Ahilik kültürü üzeri-
ne inşa edilen eğitim 
modeli gibi önemli 
özelliklerini öğrenci-

lere ve velilere ak-
tardı.  
 Ayrıca, öğ-
renci adaylarına 
“Ahiliğin İzinde Mü-
kemmelliğe Yolcu-
luk” anlayışını be-
nimseyen Kırşehir 
Ahi Evran Üniversi-
tesi’nin, akademik 
kariyer ve bireysel 
gelişim için en doğru 
tercihlerden biri ol-
duğu vurgulandı.
Bölgesel ve Ulusal 
Düzeyde Tanıtım 
Çalışmaları 
Devam Edecek
 Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi, 
bu tür tanıtım fuar-
larının öğrencilerin 
bilinçli tercihler yap-
maları için önemli bir 
fırsat sunduğunu be-
lirtti. 
 Basın ve 
Halkla İlişkiler Müşa-
virliği yetkilileri, 
KAEÜ’nün eğitim ola-
naklarını ve Kırşe-
hir’in öğrenci dostu 
yapısını daha geniş 
kitlelere tanıtmayı 
hedeflediklerini açık-
ladı.

 Tanıtım ça-
lışmalarını başarıyla 
sürdüren Kırşehir 
Ahi Evran Üniversi-
tesi, fuar ziyaretleri-
nin ardından bölge-
sel kalkınmaya ve 
ulusal düzeydeki ta-
nınırlığa katkı sağla-
yacak projelere 
devam edeceğini du-
yurdu. Üniversite yö-
netimi, KAEÜ’nün 
adını daha geniş kit-
lelere duyurmak için 
tanıtım faaliyetlerine 
hız kesmeden 
devam edeceklerini 
belirtti.
 Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi, 
eğitimde kaliteyi ve 
mükemmeliyeti he-
defleyen yapısıyla öğ-
rencilere ilham ver-
meye devam ediyor. 
 Bu kapsam-
da gerçekleştirilen 
çalışmalar, üniversi-
tenin yerel, bölgesel 
ve ulusal düzeydeki 
itibarını artırmaya yö-
nelik önemli adımlar 
olarak değerlendirili-
yor.(HABER 
MERKEZİ)

KAEÜ, tanıtım çalışmalarına 
hız kesmeden devam ediyor

 Doğa Koru-
ma ve Milli Parklar 
(DKMP) Kırşehir 
Şube Müdürlüğü, 
Mucur ilçesinde kap-
samlı bir sürek avı 
operasyonu gerçek-
leştirdi. 
 Mucur İlçe 
Tarım Müdürlüğü, 
muhtarlıklar, Mucur 
Avcılar Derneği ve 
Kocaeli’den gelen av-
cıların koordinasyo-
nuyla düzenlenen et-
kinlik, Dalakçı, Gü-
müşkümbet Köyleri 
ve Acıöz Mahalle-
si'nde iki gün boyun-
ca sürdü.
Amaç: Tarım 
Alanlarını Koruma
 DKMP Kırşe-
hir tarafından yapı-
lan açıklamada, “Mü-

cadele Maksatlı 
Sürek Avı Usul ve 
Esasları” doğrultu-
sunda düzenlenen 
organizasyonun ba-
şarılı bir şekilde ta-
mamlandığı belirtil-
di. 
 Operasyo-
nun, bölgede tarım 
alanlarına zarar 
veren yaban hay-
vanlarının kontrol al-
tına alınmasını 
amaçladığı ifade 
edildi.
Katılımcılara Te-
şekkür Mesajı
 Açıklamada, 
etkinliğin koordinas-
yonunda emeği 
geçen tüm kurum ve 
kişilere teşekkür edi-
lerek şu ifadelere 
yer verildi:

“İlimiz Mucur Şefliği 
sorumluluk alanında 
düzenlenen av orga-
nizasyonumuzda, 
Mucur İlçe Tarım Mü-
dürlüğümüz, muh-
tarlıklarımız, Mucur 
Avcılar Derneğimiz 
ve Kocaeli ilimizden 
gelen misafir avcıla-
rımızın katkılarıyla 
güzel bir organizas-
yon gerçekleştiril-
miştir. 
 Emeği ge-
çenlere teşekkür 
eder, çiftçimize bol 
bereketli kazançlar 
dileriz. Biz büyük bir 
aileyiz…”
Kırsal Alanlarda 
Çiftçiler İçin 
Büyük Destek
 Sürek avı, 
kırsal bölgelerde 

tarım alanlarının ko-
runması ve çiftçilerin 
mağduriyetinin ön-
lenmesi adına 
önemli bir adım ola-
rak değerlendirildi.
  DKMP Kır-
şehir, bu tür organi-
zasyonlarla doğal ya-
şamı koruma ve in-
san-yaban hayatı 
dengesini sağlama 
yönünde çalışmaları-
nı sürdürüyor.
 Tarım alan-
larında verimliliğin 
artırılmasına yönelik 
destekler ve yerel iş 
birlikleri ile gerçek-
leştirilen bu gibi et-
kinlikler, bölge çiftçi-
leri tarafından da 
memnuniyetle karşı-
lanıyor.(HATİCE  
SÜRMELLİ)

Mucur’da 2 günlük sürek avı 
operasyonu başarıyla tamamlandı
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1'den Devam
bir şekilde önlerinin kesilmiş olması buna 
en güzel cevap olsa gerek.
 Sayın Erdoğan’ın siyasi bilgi ve bi-
rikimi, halkı ikna etme kabiliyeti, parti 
mensuplarının teşkilata olmasa da Tayyip 
Erdoğan’a bağlılığı, dik duruşu, söylemleri 
ve yaptıkları vs vs. bunlar son yarım asının 
en güçlü lideri olmasına neden oldu.
 Peki diğer partilerde nende böyle 
bir lider çıkmıyor?
 Oradaki lider olma özelliğine sahip 
kişilerin mesajlarını net verememeleri ya 
da dik duruş sergilemede yetersiz olmala-
rı. 
 Belki de iç çekişmelerin yoğunlu-
ğu sayılabilir. Mesela olası bir Cumhur baş-
kanlığı seçiminde başkan adayı kim olacak 
sorusuna net bir cevap hiçbir zaman ala-
mayan seçmen oyunu başka yere kullanı-
yor. 
 İşte Mansur Yavaş, İmamoğlu Kı-
lıçdaroğlu ve beklide Özgür Özel mevcut 4 
aday var. 
 Oysaki Ak Partide hiçbir kimse 
Sayın Erdoğan var iken aday olmayı düşü-
nemez bile.
 Bu da parti de ki Genele Başkanın 
karizmatik duruşunun bir nedeni ve tek 
seslilik.
 CHP de durum hiç böyle değil ki 
iktidar olamıyorlar.
 Böyle olmadığı için iktidar olamı-
yor
 İşte bu yüzden Sayın Erdoğan 
tüm seçimleri kazanıyor.
 Kim ne derse desin parti liderleri 
yapılan seçimlerde oyun neredeyse tama-
mını kendi ismi üzerine alıyor.
 Burada tek istisna CHP. Çünkü ba-
zıları onu hala Atatürk’ün partisi olarak gö-
rüyor ve lider değişse de oy oranları 3-5 
puan dışında değişmiyor.
 Mesela bundan önceki partilere 
bakacak olursak Anap-DYP-Dsp özellikle ik-
tidar olduklarının ertesi seçimlerde nere-
deyse Türk Siyasi hayatında silindiler ya 
da etkisiz oranda oy aldılar.
 Ancak AK Partide durum böyle ol-
madı en azından 23 yıldır böyle değil.  
 Bunun tek sebebi AK Parti de tek 
seslilik olması. 
 Neler gitti kimler karşısında durdu 
oysaki Sayın Erdoğan’ın ama hala Ülkenin 

en güçlü partisi.
 Son seçimlerde rüzgârı arkasına 
alan CHP de ise tam bir lider sultasının ek-
sikliği gözlemleniyor.
 Özgür Özel’in seçimler sonrası çok 
güzel bir şekilde Türk siyasi hayatına katkı 
sağlayacağını düşünürken şuan ki geldiği 
durum ortada. 
 O da partisine ve Ülkesine ana 
muhalefet partisinin dışında bir kaktı sağ-
layamamış olarak gözüküyor.
 Mesela parti az canlanacak olsa 
hemen önüne Kılıçdaroğlu ya da Mansur 
Yavaş’ı ve ya İmamoğlu bir şekilde sürül-
meye çalışılıyor.
 Bu Sayın Kılıçdaroğlu zamanında 
da böyle idi.
 Bu yüzdende parti neredeyse son 
1 asırdır (tek parti dönemi hariç) iktidar 
olamıyor.
 İktidar olması için sağ kesim ve 
muhafazakârların oyunu almak zorunda.
 Bunun yöntemlerini bilmediği ya 
da yanlış yönlendirildiği için oylar % 20-30 
arasında gidip geliyor.
 Peki Tayyip Beyin karşısında güçlü 
bir lider var mı?
 Muhalefet açısından da aslında 
asıl sorunda bu.
 Sayın Erdoğan Parti de tek adam 
ve tek lider.
 Asla patlak ve aykırı ses çıkmaz li-
dere tam bi sadakat var.
 Bu yüzden de başarılı oluyor.
 Ancak Sayın Erdoğan’ın son se-
çimlerde oy kaybetmesinin en büyük ne-
deni de
 Etrafında ki eskimiş yüzler bu net 
ve gerçek.
 Şunu hiçbir zaman unutamamak 
lazım; Bir parti genel başkanına en büyük 
zararı, her şeye “doğru” diyen, yanlışa yan-
lış diyemeyen, yanlışı doğru doğruyu da 
yanlış gibi sunan üst ekip verir.
Sevgi ile kalın…

 Kırşehir İl 
Jandarma Alay Ko-
mutanı Jandarma Kı-
demli Albay Ahmet 
Yıldırım ve İl Jandar-
ma Komutan Yar-
dımcısı Jandarma 
Albay Cihan Sanlı, 
Kırşehir Ticaret Bor-
sasına iade-i ziyaret-
te bulundu. 
 Ziyaret, Kır-
şehir’in ekonomik ya-
pısı, ticaret borsası-
nın faaliyetleri ve 
şehrin güvenliği gibi 
önemli konuların ele 
alınması açısından 
verimli geçti.
 Ziyarette, 
Borsa Yönetim Ku-
rulu Başkanı 
Neşet Yavuz ve 

Yönetim Kurulu 
Üyeleri de hazır 
bulundu. 
 İl Jandarma 
Komutanı Ahmet Yıl-
dırım, Kırşehir Tica-
ret Borsasının şehir 
ekonomisindeki 
önemli rolüne dikkat 
çekerek, jandarma 
olarak güvenlik ve 
düzen konusunda Ti-
caret Borsasına des-
tek vermeye devam 
edeceklerini belirtti.
Şehir Ekonomisi 
ve Güvenliği Ko-
nuşuldu
 Ziyaret sıra-
sında, Kırşehir’in eko-
nomik yapısını güç-
lendirmek ve güven-
liği sağlamak adına 

kurumlar arasında iş 
birliğinin önemine 
vurgu yapıldı. 
 İl Jandarma 
Komutanı Ahmet Yıl-
dırım, şunları ifade 
etti:
 “Kırşehir Ti-
caret Borsası, şehrin 
ekonomik dinamikle-
rini yönlendiren 
önemli bir kuruluş-
tur. Bizler, jandarma 
olarak borsanın fa-
aliyetlerini destekle-
meye ve güvenlik ko-
nularında üzerimize 
düşeni yapmaya 
devam edeceğiz.”
Borsa Başkanı 
Yavuz’dan Teşek-
kür Mesajı
 Borsa Yöne-

tim Kurulu Başkanı 
Neşet Yavuz, Jan-
darma Komutanlığı-
na teşekkür ederek, 
güvenliğin sağlan-
masındaki özverili ça-
lışmaların önemine 
dikkat çekti. 
 Başkan 
Yavuz, “Şehrimizin 
güvenliğini sağlamak 
adına yaptığınız ça-
lışmalar takdire 
şayan. 
 Ticaret Bor-
sası olarak bizler de 
Kırşehir’in ekonomik 
ve sosyal kalkınması 
için üzerimize düşeni 
yapmaya devam ede-
ceğiz.” dedi.
İş Birliği Mesajla-
rıyla Sona Erdi

 Karşılıklı iyi 
dileklerin paylaşıldığı 
ziyaret, kurumlar ara-
sındaki güçlü iletişi-
min devam edeceği 
mesajıyla sona erdi. 
 Kırşehir Ti-
caret Borsası, şehir-
deki güvenlik güçle-
riyle uyum içinde ça-
lışarak hem ekono-
mik hem de sosyal 
kalkınmaya katkı sağ-
lamaya devam ede-
ceklerini belirtti.
 Bu anlamlı 
ziyaret, Kırşehir’de 
kamu ve özel ku-
rumlar arasındaki iş 
birliğinin güzel bir ör-
neği olarak değer-
lendirildi.
(FİLİZ ÖZ)

Jandarma Komutanlığı ile Ticaret 
Borsası arasında güçlü iş birliği

 Kırşehir İl 
Afet ve Acil Durum 
Müdürlüğü (AFAD), 
"Afete Hazır Okul" 
projesi kapsamında 
Kırşehir Ahi Evran 
Üniversitesi Sağlık Bi-
limleri Fakültesi ve 
Fatımatüz Zehra Kız 
Anadolu İmam Hatip 
Lisesinde öğrencile-
re afet farkındalık 
eğitimi verdi. 
 Eğitimler, 
afetlere karşı hazır-
lıklı olma ve bilinç-

lenme konularında 
farkındalık oluştur-
mayı hedefledi.
 Gerçekleşti-
rilen eğitimlerde, öğ-
renciler afet önce-
sinde alınması gere-
ken tedbirler, afet sı-
rasında yapılması ge-
reken doğru davra-
nışlar ve afet sonra-
sında uygulanması 
gereken süreçler 
hakkında bilgilendi-
rildi. 
 Eğitimlerde, 

olası afetlerde hayati 
önem taşıyan AFAD 
Gönüllülük Sistemi 
ve AFAD Acil Mobil 
Uygulaması da tanı-
tılarak, uygulamala-
rın nasıl kullanılacağı 
anlatıldı.
Afetlere Karşı Bi-
linçli Nesiller Ye-
tiştirme Hedefi
 AFAD İl Mü-
dürlüğü yetkilileri, 
afet farkındalığının 
artırılması amacıyla 
toplumun her kesi-
mine yönelik eğitim-
lerin sürdüğünü be-
lirtti. 
 Öğrencilere, 
afetlerin zararlarını 
en aza indirmek için 
hazırlıklı olmanın 
önemi vurgulanarak, 
afet anında yapıla-
cak doğru hareketle-
rin hayat kurtarabi-
leceği ifade edildi.
 Eğitimlere 
katılan öğrenciler, in-

teraktif şekilde ger-
çekleştirilen sunum-
larla hem bilgi sahibi 
oldu hem de sorula-
rına yanıt buldu. Ay-
rıca, afetlerin etk
 ilerini azalt-
mak için bireylerin 
üzerine düşen so-
rumluluklar da de-
taylı bir şekilde ele 
alındı.
AFAD Eğitimleri 
Devam Ediyor
 Kırşehir 
AFAD İl Müdürlüğü, 
okullarda, kamu ku-
rumlarında ve toplu-
mun çeşitli kesimle-
rinde düzenlediği eği-
timlerle afet farkın-
dalığını artırmayı 
amaçlıyor. 
 "Afete Hazır 
Okul" projesi kapsa-
mında hız kesmeden 
devam eden bu eği-
timlerle, afetlere 
karşı bilinçli bir top-
lum oluşturulması 

hedefleniyor.
 AFAD yetkili-
leri, afet eğitimleri-
nin önemine dikkat 
çekerek, "Afetler ya-
şamın bir gerçeği ve 
bu gerçeğe karşı bi-
linçli bireyler yetiştir-
mek hepimizin so-
rumluluğu. 
 Bu eğitimler, 
hayat kurtarabilecek 
bilgi ve becerilerin 
yaygınlaştırılması 
adına büyük önem 
taşıyor," açıklama-
sında bulundu.
 Kırşehir 
AFAD İl Müdürlü-
ğü’nün, toplum ge-
nelinde farkındalık 
oluşturmak için yü-
rüttüğü bu eğitim ça-
lışmaları, afetlere 
karşı daha dayanıklı 
ve bilinçli bireyler ye-
tiştirilmesine katkı 
sağlamaya devam 
ediyor.
(SEVGİ ER)

Kırşehir AFAD İl Müdürlüğü personelleri, 
gençleri afetlere karşı bilinçlendiriyor

 İçişleri Bakanlığınca hayata geçiri-
len "112 Web İhbar Sistemi" ile vatandaşlar 
artık telefonun yanı sıra internet üzerinden 
de şüpheli durum ve suç faaliyetleriyle ilgili 
ihbarda bulunabilecek.
 Bakanlığın sosyal medya hesabın-
dan yeni ihbar sistemine yönelik yapılan 
açıklamada, "112 Web İhbar Sistemi" ile 
yeni bir dönem başladığı belirtildi.
 Açıklamada, "İçişleri Bakanlığımız 
tarafından hayata geçirilen 112 Web İhbar 
Sistemi, kullanıcı dostu arayüzü ve kolay eri-
şim imkanıyla vatandaşlarımızın hizmetin-
de. Bu sistem sayesinde şüpheli durumlar 
ve suç faaliyetleri hızlı ve güvenli bir şekilde 
yetkililere bildirilebiliyor." ifadesi kullanıldı.
İhbar formu
 Sistem, kullanıcıları yönlendiren bir 
ihbar formu ile işlemleri hızlı ve düzenli bir 
şekilde gerçekleştirme olanağı sunuyor.
İhbar formunda, olay veya vaka ile ilgili de-
taylı bilgiler talep ediliyor. İlk olarak, olayın 

yeri bilgilerinin doldurulması gerekiyor.
 Formun bir diğer bölümü, vatan-
daşların olayın detaylarını açıklamasına ola-
nak tanıyor. Ayrıca ihbarın hangi güvenlik bi-
rimine yönlendirileceği de (Emniyet veya 
Jandarma) seçilebiliyor.
 Kişisel bilgiler bölümünde, vatan-
daşlardan ad, soyad, kimlik numarası, 
adres, telefon numarası ve e-posta bilgileri-
ni eksiksiz doldurmaları isteniyor. Türk va-
tandaşı olmayanlar için de ilgili bir işaretle-
me seçeneği bulunuyor.(AA)

"112 Web İhbar Sistemi" 
ile internet üzerinden 

ihbarda bulunulabilecek



5www.kirsehirhaber40.com 23 ARALIK 2024 PAZARTESİ

 Bakanlık ta-

rafından hazırlanan 

"Perakende Ticarette 

Uygulanacak İlke ve 

Kurallar Hakkında Yö-

netmelik'te Değişik-

lik Yapılmasına Dair 

Yönetmelik" Resmi 

Gazete'de yayımla-

narak yürürlüğe 

girdi.

 Buna göre, 

yenileme merkezleri 

ve yetkili satıcılarca 

gerçekleştirilen, ye-

nilenmiş ürün niteli-

ğinde olup fiyatı 25 

bin lirayı geçen veya 

bu nitelikte olmayıp 

fiyatı 20 bin lirayı 

aşan cep telefonu sa-

tışlarında taksit sü-

resi 3 ayla sınırlandı-

rıldı.

Taşıt satışlarında 

da taksitler dü-

zenlendi

 Yönetmelikle 

taşıt satışlarındaki 

taksit süreleri de ye-

niden belirlendi.

 Buna göre, 

taksitlendirme süre-

si, nihai fatura değe-

ri 400 bin lira ve al-

tında olan taşıt satış-

larında 48 ayı, 400 

bin liranın üzerinde 

olup 800 bin lirayı aş-

mayanlarda 36 ayı, 

800 bin liranın üze-

rinde olup 1 milyon 

200 bin lirayı geç-

meyenlerde 24 ayı 

ve 1 milyon 200 bin 

lira ila 2 milyon lira 

arasındakilerde 12 

ayı geçemeyecek.

 Nihai fatura 

değeri 2 milyon lira-

nın üzerindeki taşıt 

satışlarında ise tak-

sitlendirme yapıla-

mayacak. 

(AA)

 Özkan, 
“Bankacılık Söyleşile-
ri” kapsamında yap-
tığı değerlendirme-
de, enflasyonla mü-
cadele ve makro ih-
tiyati önlemler konu-
sunda doğru yolda 
gidildiğini ifade etti.
 2024 yılının 
başında uygulanan 
sıkılaştırma adımları-
nın yılın sonuna 
doğru gevşediğini 
ifade eden Özkan, 
bu olumlu trendin ge-
lecek yıl da devam 
etmesini bekledikle-
rini belirtti.
 Özkan, 
"2025, 2024’e kıyas-
la geleceği daha net 
görebildiğimiz, bek-
lentilerin daha belir-
gin şekillendiği ve 
bu sayede planlama-
yı daha kararlı yapa-
bileceğimiz bir yıl ola-
cak. 
 Bankacılık 
sektöründe mevcut 
işleri en iyi şekilde 
yapmak yerine, yeni-
likçi çözümlerle fark 
yaratmaya daha 
fazla odaklanabilece-
ğimiz bir dönem ola-
cak." diye konuştu.
 Piyasa Bek-
lentileri Anketi’nde 
bir yıl sonrası için 
enflasyon beklentile-

rinin düşük seviye-
lerde olmasının bir 
yıl sonrasında daha 
öngörülebilir bir fiyat 
dalgalanması bek-
lendiği anlamına gel-
diğini anlatan 
Özkan, bu durumun 
TOM Bank gibi yeni 
kurulmuş bir banka 
için önemli olduğu-
nu, çünkü maliyetleri 
daha doğru bir şekil-
de öngörüleceğini 
söyledi.
 Özkan, gele-
neksel bankaların 
şube bankacılığına 
göre tasarlandığını, 
dijital bankalarda ise 
sürecin daha pratik 
olduğunu ancak mev-
zuatın henüz şekil-
lenme aşamasında 
olması nedeniyle 
bazı uygulamaların 
yapılamadığını ve 
müşteriyi geri çevir-
mek durumunda kal-
dıklarını aktardı.
"İlk çeyrekte grup 
dışı bazı şirketler-
le işlemlerimizi 
gerçekleştirece-
ğiz”
 Onur Özkan, 
975 bin yeni müşte-
riyle büyüme hızın-
da, Avrupa ve Ame-
rika’daki dijital ban-
kalara kıyasla, hem 
Türkiye’de hem de 

dünyada en hızlı bü-
yüyen dijital banka 
olduklarını belirtti.
 Kuruldukları 
günden bu yana be-
lirlenen değerlere 
bağlı kaldıklarını 
ifade eden Özkan, 
bu değerlerin ilk sı-
rasına müşteriyi koy-
duklarını ifade etti. 
İkinci olarak, oyunu 
değiştirmeye geldik-
lerine vurgu yapan 
Özkan, 'HADİ' mar-
kasıyla müşterilere 
teknolojisi kolay ve 
hızlı hizmet sunduk-
larını vurguladı.
 Özkan, uy-
gulama değerlendir-
me skorunda Türki-
ye'deki en yüksek 
not olan 5 üzerinden 
4,8'e ulaştıklarını be-
lirterek, şunları kay-
detti:
 "Katılım 
esaslı bir dijital 
banka olarak kolaylık 
sağlamak bizim için 
çok önemli.
 Örneğin ka-
saya gittiğinizde, 
banka müşterisi de-
ğilse bile müşteri 
olup, veresiye uygu-
lamasıyla ürününü 
alma süreci yaklaşık 
3 dakika sürüyor. 
Daha sonraki kulla-
nımlarda ise sadece 

15 saniyede QR ko-
dunu okutarak 
A101, English Home, 
Eve gibi mağazalar-
da işlem yapılabili-
yor. 
 2025’in ilk 
çeyreğinde grup dı-
şındaki bazı şirket-
lerle de bankacılık iş-
lemlerimiz aynı hızla 
gerçekleştirilmesi 
için çalışıyoruz."
 A101 kasa-
sından QR kod oku-
tarak nakit para çe-
kilebileceğini anlatan 
Özkan, nakit çekme 
işleminin günlük 3 
bin lira olduğunu be-
lirtti.
"Şu anda 1 milyar 
liralık harcama ra-
kamını geçtik”
 TOM Bank 
Genel Müdürü 
Özkan, işlemleri çok 
basitleştirdiklerini ve 
kasiyere neredeyse 
parayı vermek ya da 
almak dışında hiçbir 
işlem bırakmadıkları-
nı ifade ederek, şun-
ları söyledi:
 "A101’in 13 
binden fazla mağa-
zası, 55 binden fazla 
kasiyeri mevcut. 
 Onların hep-
sine süreci anlatma-
nız, doğru bilmesini 
beklemeniz çok 

mümkün değil. 
 Bu yüzden 
teknolojiye yüklen-
meniz ve teknoloji-
nin yaptırmasını sağ-
lamanız lazım. 
 Şu anda da 
100 müşterinin ka-
baca 65-70'i bu 
küçük miktardaki 
nakit çekimleri için 
A101 kasalarını kul-
lanıyor. 
 Ayrıca HADİ 
bütün bankaların 
ATM'lerinde ücretsiz 
bir şekilde kullanıla-
biliyor."
 Özkan, kredi 
kartı ürününü 1 
Ağustos’ta kullanıma 
sunduklarını ve 4 
ayda 300 bini aştık-
larını belirtti.
 Beklenilen-
den daha hızlı büyü-
me elde ettiklerini 
anlatan Özkan, "Şu 
anda 1 milyar liralık 
harcama rakamını 
geçtik. 
 Dördüncü 
ayımızda uzun yıllar-
dır bu konuda iddialı 
olan orta ölçekli 1-2 
bankayı yakalamış 
durumdayız." dedi.
 Özkan, ve-
resiye uygulamasın-
da düşük faiz oran-
ları olduğunu ve bu 
durumun hem mali-
yet avantajı hem de 
müşterinin harcama-
larını öteleyerek büt-
çesini rahatlatma im-
kanı sunduğunu kay-
detti.
 Şu anda 1 
milyona yakın müş-
terinin 750-800 bin 
veresiye başvurusu-
nun onaylandığını be-
lirten Özkan, 2024 
sonunda buradaki 
hacmin 500 milyon li-
raya ulaşmasını bek-
lediklerini ifade etti.
"Alışveriş kredi-
sinde ilk çeyrek 
sonunda 200-250 
milyon liralık 
hacme ulaşırız”

 TOM Bank 
Genel Müdürü 
Özkan, yasanın izin 
verdiği koşullarda 
ürün bazlı farklılaş-
makla birlikte alışve-
riş kredisi verdikleri-
ni ve 18 aya kadar 
taksit yapabildiklerini 
ifade etti.
 Üst limitin 
müşteri bazlı değişti-
ğini, ancak 100 bin li-
rayı aşmamaya özen 
gösterdiklerini belir-
ten Özkan, şu de-
ğerlendirmede bu-
lundu:
 "Temkinli bir 
başlangıç yapmak is-
temiştik ancak alış-
veriş kredisine olan 
ilgi hedeflerimizin 
üzerinde gerçekleşti. 
 Alışveriş kre-
disinde ilk çeyrek so-
nunda 200-250 mil-
yon liralık hacme 
ulaşmayı bekliyoruz. 
 Katılım ban-
kası olarak yalnızca 
ticari işlemleri finan-
se ediyoruz. 
 Bu doğrultu-
da, müşterilerimizin 
bir alışveriş yapması 
gerekiyor. 
 İhtiyaç kre-
disi, prensiplerimiz 
gereği sunmadığımız 
bir ürün ve bu ne-
denle planlarımız ara-
sında da yer almı-
yor."
"2025 yılında uni-
corn olacağız”
Onur Özkan, "Altın 
Biriktiren Hesap" ürü-
nünün, kredi kartı 
üzerinden verilen ta-
limatlarla her ay 100 
liradan 50 bin liraya 
kadar bir tutarın oto-
matik olarak müşteri 
adına altın hesabın-
da biriktirilmesini 
sağladığını ifade etti.

 Altın alım-
satım işlemlerindeki 
kurlarda sektörün en 
iyisi olduklarını vur-
gulayan Özkan, "Bu 
iddiamızı 2025’te de 
sürdürerek, sektör li-
deri olduğumuzu ka-
nıtlayamadığımız du-
rumda müşterileri-
mize puan vereceği-
miz özel kampanya-
lar düzenlemeyi 
planlıyoruz. 
 Bu tarz bi-
reyselde yenilikçi ve 
insanların ana ihtiya-
cını adresleyen öne-
riler getirmeye çalışı-
yoruz." diye konuş-
tu.
 Özkan, "Fon 
toplamada 2024 he-
defimiz 2,5 milyar li-
raydı ancak bu he-
defin iki katına ulaş-
tık. 2025 yılında fon 
büyüklüğümüzü 3 ka-
tına çıkararak 15 mil-
yar liraya ulaşmayı 
hedefliyoruz çünkü 
kar oranlarımız ol-
dukça iyi." açıklama-
sında bulundu.
 5 yıl içinde 
Türkiye'de 5 milyon 
aktif kullanıcıya ulaş-
ma, Avrupa'da 5 mil-
yon kişinin telefonu-
na indirdiği, 5 milyar 
dolar değerlemeye 
erişme ve Avrupa'nın 
en büyük 5 dijital 
bankasından biri 
olma hedefiyle yola 
çıktıklarını kaydeden 
Özkan, bu hedeflere 
ulaşmada 1,5 yılı ge-
ride bıraktıklarını ve 
2025 yılında unicorn 
statüsüne ulaşacak-
larını vurguladı.
 Bu yılı 1 mil-
yondan fazla banka-
cılık müşterisiyle ka-
patacaklarını ifade 
eden Özkan, 2025 

hedeflerine ilişkin 
şunları kaydetti:
 "Gelecek yıl, 
müşteri sayımızı 2 
milyona çıkarmayı 
hedefliyoruz. Veresi-
ye uygulamasını, he-
defimiz olan 2 mil-
yon müşteriden 1,5 
milyonuna kullandır-
mayı planlıyoruz. 
 Kredi kartın-
da çok hızlı büyüyo-
ruz. 
 Mevcut 300 
bin olan müşteri sa-
yımızın, önümüzdeki 
yıl 750 bin ila 1 mil-
yon arasında bir se-
viyeye ulaşacağını 
öngörüyoruz. 
 Hedeflere 
ulaştığımızda, bu bü-
yüklük bizi bireysel 
müşteri tabanında 
özel bankalar arasın-
da ilk 7'ye veya 8'e 
taşır gibi gözüküyor. 
 Konut kredi-
si, 2025’in öncelikli 
planları arasında yer 
almıyor. Bu, üzerin-
de çalışmamız ve bü-
yümemiz gereken 
bir alan. 
 Taşıt kredisi 
ise gelecek yıl içinde 
gündeme gelebilir. 
 KOBİ tara-
fında ise yeni yılın ilk 
6 ayı içinde küçük 
adımlarla uygulama-
ya geçmeyi hedefli-
yoruz."
"Yurt dışından mo-
delimize talepler 
var”
 TOM Bank 
Genel Müdürü 
Özkan, yabancı or-
taklar olan Dubai 
İslami Bankasının 
(DIB) sahip oldukla-
rıyüzde 20’lik hisseyi 
birkaç hafta içinde 
pay alım opsiyonu 
kapsamında yüzde 

25'e çıkaracaklarını 
anımsattı. 
 Yurt dışına yö-
nelik hedeflerini akta-
ran Özkan, sözlerini 
şöyle tamamladı:
 "Kısa zaman 
içinde Avrupa'da ve 
İngiltere'de bazı adım-
lar atmak istiyoruz. 
 Yurt dışından 
modelimize talepler 
var, ancak masamızda 
çok farklı planlar bulu-
nuyor.  
 Modelimiz Av-
rupa'daki büyük mar-
ket zincirlerin ilgisini 
çekmiş durumda. 
 Onların dijital 
bankaları veya banka 
bağlantıları yok.
 Bu modeli bir-
likte çalışabilir miyiz, 
kurgulayabilir miyiz 
diye bizden danışman 
aracılığıyla talep etmiş 
durumdalar. 
 Biz de kuruluş 
senemiz olduğu için 
geri çevirdik çünkü 
önce kendi sınavımızı 
vermek istedik. 
 Sonrasında ha-
yalimiz yurt dışına açıl-
mak olduğu için işimizi 
oradaki büyük market 
zincirleriyle çoğaltabili-
riz. 
 Diğer bir yol 
ise, oralarda birçok di-
jital banka kurulmak is-
teniyor, ancak altyapıyı 
sağlamak kolay değil. 
 Belki oradaki 
bankalara belli alanlar-
da servis sağlayıcı ola-
biliriz. 
 Bazı ülkeler 
bankacılık anlamında 
Türkiye'nin 20 yıl geri-
sinde. 
 Oralarda öncü 
olup, o ülkelerin ilk di-
jital bankası olmayı he-
defleyebiliriz.”
(AA)

8'den Devam

tatmin var. 

 İyi birer 

sporcu olarak yetişi-

yorlar. 

 Diğer spor-

lara oranla bu bir 

meslek haline gele-

miyor. 

 Amerika'da 

kolejlerden itibaren 

ortaokul, lise seviye-

sindeki sporcular 

para kazanmaya baş-

lıyor. 

 Bunu mes-

lek olarak icra edi-

yorlar.  Bizde üni-

versite seviyesinde 

başlıyor ve sporcula-

rın çok da para ka-

zanma imkanı olmu-

yor. 

 Türkiye'de 

diğer amatör sporlar 

gibi geri planda kalı-

yor."

Takımda kalabil-

mek için yeniden 

üniversiteli oldu

 Takımın 

hücum kaptanı Mert-

can Yılmaz, Bursa 

Uludağ Üniversitesi 

İktisat Fakültesi me-

zunu olduğunu, ta-

kımda kalabilmek 

için YKS'ye girip ka-

zandığı 2 yıllık Özel 

Güvenlik ve Koruma 

Bölümü'nde öğreni-

mine devam ettiğini 

belirtti.

 Farklı bö-

lümlerdeki gençler-

den oluşan takımın 

ortak bir amaç için 

mücadele ettiğini an-

latan Yılmaz, "Ant-

renmanlarımız 3-4 

saat, yeri geldiğinde 

5 saat sürebiliyor. 

 Güçlü ve 

hızlı antrenmanları-

mız oluyor. 

 O yüzden 

buna hazır olmalıyız.

 Bunun için 

dışarıda da antren-

man yapıyoruz. 

 Çok güç ge-

rektiren bir spor. 

 Ayrıca bu 

sporla sosyalleşebili-

yoruz." değerlendir-

mesini yaptı.

 İktisat Fa-

kültesi son sınıfta öğ-

renimini sürdüren ve 

takımın genel kap-

tanlığını üstlenen Me-

tehan Öner ise gö-

nüllülük esasıyla, kar-

şılık beklemeden fe-

dakarca bu sporun 

yaşatılmasına katkı 

vermeye çalıştıklarını 

anlatarak, "Bizler ta-

kımı hayatımızın or-

tasına koyuyoruz. 

 Geçen sene 

profesyonel ligde 

yarı finale kadar yük-

seldik. Mücadelemizi 

şampiyonlukla taç-

landırıp, hem şehri-

mizi Türkiye Ragbi 

Federasyonu ve ca-

miasında temsil 

etmek hem de ileri-

de çocuklarımıza 

güzel bir anı aktara-

bilmek için mücade-

le ediyoruz.  

Hava eksi derecelere 

yaklaşırken antren-

manımız daha yeni 

bitti ama tam gaz 

lige ve sezona hazı-

rız. Tabii ki çok çaba 

gösteriyoruz. 

 Bu çabanın 

içinde kendi emekle-

rimiz, sosyal yaşantı-

mızdan kıstığımız 

veya maddi şekilde 

de destek verdiğimiz 

bir oluşum. 

 Çünkü bunu 

kalben yapıyoruz." 

değerlendirmesinde 

bulundu.(AA)

Amerikan futbolu takımı Uludağ 
Timsahlar, iki kulvardaki mücadelesine zorlu

 antrenmanlarla hazırlanıyor

TOM Bank, bireysel müşteri tabanında özel
 bankalar arasında ilk 10'a oynuyor

Cep telefonu ve taşıt satışlarına
 yeni taksit düzenlemesi
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MANAV ÜRÜNLERİ MAL ALIMI 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu madde-
sine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    : 2024/1819730
1-İdarenin
a) Adı    : KIRŞEHİR BELEDİYESİ KÜLTÜR VE SOSYAL İŞ-
                                                      LER MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi   : KIRŞEHİR MERKEZ/KIRŞEHİR
c) Telefon ve faks numarası : 3862131023 - 3862131326
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet say-
fası    : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı    : MANAV ÜRÜNLERİ MAL ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : Kırşehir Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdür-
                                                      lüğü'ne bağlı yemekhanede kullanılmak üzere 33 
                                                      Kalem (100 Adet Dere Otu, 2000 Kg Domates, 200 
                                                      Kg Havuç ve ekli listedeki ürünler) MANAV Ü-
                                                      RÜNLERİ MAL ALIM İHALESİ
                                                      Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
                                                      içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü sorumlu per-
                                                      sonelinin göstereceği yer.
ç) Süresi/teslim tarihi  : Ürünler sözleşme tarihinden itibaren 4 ay boyun-
                                                      ca idarenin istediği zaman ve miktarda getirilip, 
                                                      tartım görevlisine teslim edilecektir.
d) İşe başlama tarihi  : Sözleşme tarihi işe başlama tarihidir.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 31.12.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : NEŞET ERTAŞ 
                                                            KÜLTÜR VE SANAT MERKEZİ İHALE SERVİSİ
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri 
ile fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmek-
tedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriter-
ler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriter-
ler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif ve-
recek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorun-
ludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen bi-
rim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imza-
lanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günü-
dür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Ka-
nunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

MANAV ÜRÜNLERİ MAL ALIMI

KIRŞEHİR BELEDİYESİ KÜLTÜR 

VE SOSYAL İŞLER MÜDÜRLÜĞÜ

ILN02144036

 T.C. Sağlık 
Bakanlığı tarafından 
yürütülen “Doğal 
Olan, Normal 
Doğum” Eylem Planı 
kapsamında Kırşe-
hir’de yürütülen ça-
lışmaların değerlen-
dirildiği toplantı, Kır-
şehir İl Sağlık Müdü-
rü Doç. Dr. Süley-
man Ersoy’un baş-
kanlığında gerçek-
leştirildi.
 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü 
Sağlık Hizmetleri 
Başkanı Doç. Dr. 
Ramazan Dulka-
dir’in sunumuyla 
gerçekleşen top-
lantıda, il genelin-
deki doğum oran-
ları, normal 
doğum oranları, 
primer sezaryen 
oranları ve top-

lam sezaryen 
oranları ele alındı. 
 Verilerin de-
taylı şekilde incelen-
diği toplantıda, mev-
cut durumun analizi 
yapılarak, normal do-
ğumun teşvik edil-
mesi ve sezaryen 
oranlarının azaltıl-
masına yönelik 
çözüm önerileri tartı-
şıldı.
Hedefler Belirlen-
di
 Toplantıda, 
il genelinde doğum 
hizmetlerinin iyileşti-
rilmesi ve normal 
doğum oranlarının 
artırılması amacıyla 
hedefler belirlendi. 
 Ayrıca, 
doğum hizmetlerinin 
kalitesini artırmak 
için yapılabilecek ça-
lışmalar hakkında 

fikir alışverişinde bu-
lunuldu.
 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlü-
ğü’nden yapılan 
açıklamada şu ifade-
lere yer verildi:
 “Toplantıda, 
ilimizin toplam 
doğum oranı, nor-
mal doğum oranı, 
primer sezaryen 
oranı ve toplam se-
zaryen oranına yö-
nelik genel değer-
lendirmeler yapılmış, 
bu oranların iyileşti-
rilmesi adına çözüm 
önerileri görüşülerek 
hedefler belirlenmiş-
tir.”
Katılımcılar
 Toplantıya, 
İl Sağlık Müdürü 
Doç. Dr. Süleyman 
Ersoy’un yanı sıra 
Sağlık Hizmetleri Baş-

kanı Dr. Öğr. Üyesi 
Ramazan Dulkadir, 
Destek Hizmetleri 
Başkanı Mücahit Düz-
söz, Başkan Yardım-
cıları Doç. Dr. Bilal 
İlanbey, Av. Çağlar 
Dönmez ve Birol 
Doğan, Şube Müdür-
leri Ali Bakirci ve 
Harun Koç, ÇEKÜS 
(Çocuk, Ergen, 
Kadın ve Üreme Sağ-
lığı) ve Basın Birimi 
personeli katıldı.
Normal Doğumun 
Önemi Vurgulandı
 Toplantıda, 
anne ve bebek sağlı-
ğı açısından normal 
doğumun faydaları 
vurgulanarak, nor-
mal doğum oranları-
nın artırılmasının ön-
celikli hedef olduğu 
ifade edildi. 
 Ayrıca, se-

zaryen oranlarının 
kontrol altına alın-
ması ve gereksiz se-
zaryen uygulamala-
rının önlenmesi 
adına yapılması ge-
rekenler tartışıldı.
 Kırşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü, 
“Doğal Olan, Nor-
mal Doğum” 
Eylem Planı kap-
samında çalışma-
larına kararlılıkla 
devam edecekle-
rini belirterek, 
anne adaylarına 
en kaliteli sağlık 
hizmetini sunmayı 
hedeflediklerini 
vurguladı. 
 Toplantı, be-
lirlenen hedefler doğ-
rultusunda yapılacak 
çalışmaların planlan-
masıyla sona erdi.
(FİLİZ ÖZ)

“Doğal Olan, Normal Doğum” Eylem Planı 
Değerlendirme Toplantısı gerçekleştirildi

 Kırşehir 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü, köy zi-
yaretleri kapsamında 
çiftçilerle bir araya 
gelerek tarımsal üre-
tim ve destekleme 
modelleri hakkında 
bilgilendirme çalış-
malarını sürdürüyor. 
 İl Müdürü 
Mustafa İlmeç ve 
Koordinasyon ve 
Tarımsal Veriler 
Şube Müdürü, Sı-
dıklı Büyükoba kö-
yünü ziyaret ede-
rek üreticilerin so-
runlarını dinledi 

ve yeni destekle-
me modelleriyle il-
gili bilgi verdi.
 Ziyaretle il-
gili bir açıklama 
yapan Kırşehir Tarım 
ve Orman İl Müdür-
lüğü, şu ifadeleri kul-
landı:
 “Köyleri-
mizi ziyaret etme-
ye, üreticilerimiz 
ile bir araya gel-
meye devam edi-
yoruz. Bu kap-
samda İl Müdürü-
müz Mustafa 
İlmeç ve Koordi-
nasyon ve Tarım-

sal Veriler Şube 
Müdürü, Sıdıklı 
Büyükoba köyün-
de üreticilerimizle 
bir araya geldi. 
 Ziyarette 
Yeni Destekleme Mo-
deli ve Tarımsal Üre-
tim Planlaması başta 
olmak üzere üretici-
lerimizin merak etti-
ği her konuda bilgi-
lendirme yapıldı.”
Üreticilere Tarım-
sal Bilgilendirme 
ve Destek
 Ziyaret sıra-
sında, tarımsal üre-
timde sürdürülebilir-
liği artırmak ve üre-
ticilerin ihtiyaçlarını 
karşılamak amacıyla 
planlanan yeni des-
tekleme modelleri 
detaylı şekilde ele 
alındı. 
 Ayrıca, üre-
ticilere tarımsal üre-
tim planlamasının 
önemi ve tarımsal ve-
rimliliği artırmak için 
yapılması gerekenler 
konusunda bilgi ak-
tarıldı.
Çiftçilerin Soruları 
Yanıtlandı
 Toplantıda, 

üreticiler tarafından 
dile getirilen sorula-
ra yanıt verilerek ta-
rımsal destekleme 
ödemeleri, gübre ve 
tohum desteği, hay-
vancılık teşvikleri 
gibi konularda bilgi-
lendirme yapıldı. 
 İl Müdürü 
Mustafa İlmeç, çift-
çilerin karşılaştığı so-
runların çözümü için 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü olarak 

üzerlerine düşeni 
yapmaya hazır ol-
duklarını belirtti.
Köy Ziyaretleri 
Devam Edecek
 Kırşehir 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü, köy zi-

yaretleri aracılığıyla 
çiftçilerle bir araya 
gelerek tarımsal üre-
timdeki ihtiyaçları ye-
rinde tespit etmeye 
ve çiftçilerin bilinç-
lendirilmesine yöne-
lik çalışmalarına 
devam edeceklerini 
açıkladı. 
 Köy ziyaret-
leriyle hem üretici-
lerle daha yakın 
temas kurmayı hem 
de tarımsal kalkın-

mayı hızlandırmayı 
hedefleyen İl Mü-
dürlüğü, Kırşehir’in 
tarımsal potansiyeli-
ni en üst seviyeye çı-
karmayı amaçlıyor.
(ÜMMÜGÜLSÜM 
EROĞLU)

Tarım ve Orman İl Müdürlüğü 
köy ziyaretlerini sürdürüyor

 SGK Kırşehir İl Müdürü Hasan Hü-
seyin Şenlik, Çiçekdağı ilçesi Belediye Baş-
kanı Hasan Hakanoğlu’nu makamında ziya-
ret ederek sosyal güvenlik hizmetlerine iliş-
kin değerlendirmelerde bulundu. 
 Ziyaret, ilçedeki sosyal güvenlik hiz-
metlerinin daha etkili bir şekilde uygulan-
ması ve vatandaşlara yönelik hizmetlerin iyi-
leştirilmesi amacıyla fikir alışverişi yapılması 
açısından büyük önem taşıdı.
 Ziyarette, Çiçekdağı ilçesindeki SGK 
hizmetlerinin mevcut durumu ve vatandaş-
ların talepleri detaylı bir şekilde ele alındı. 

 SGK İl Müdürü Şenlik, Kırşehir ge-
nelinde sosyal güvenlik hizmetlerinin erişile-
bilirliğini artırmayı hedeflediklerini belirte-
rek, Çiçekdağı’nda da bu doğrultuda çalış-
maların sürdüğünü ifade etti.
 Belediye Başkanı Hasan Hakanoğlu, 
SGK’nın vatandaşlara sunduğu hizmetlerin il-
çede memnuniyetle karşılandığını belirte-
rek, bu hizmetlerin daha da geliştirilmesi 
için belediye olarak her türlü desteği sağla-
maya hazır olduklarını dile getirdi.
 Ziyarette, sosyal güvenlik alanında-
ki projeler, prim borçlarının yapılandırılması 
ve yeni SGK hizmetlerinin ilçeye entegras-
yonu gibi konular masaya yatırıldı. 
 SGK İl Müdürü Şenlik, vatandaşla-
rın sosyal güvenlik hizmetlerinden daha 
kolay yararlanabilmesi adına belediye ile 
ortak projeler üzerinde çalışabileceklerini be-
lirtti. (HATİCE SÜRMELİ)

SGK İl Müdürü 
Şenlik’ten Başkan 

Hakanoğlu’na 
ziyaret



7www.kirsehirhaber40.com 23 ARALIK 2024 PAZARTESİ

 Kırşehir Ahi 
Evran Üniversitesi 
Eğitim Fakültesi ile 
Süleyman Türkmani 
İlkokulu iş birliğinde 
düzenlenen "Eğitim-
de Veli Projesi" kap-
samında, velilere yö-
nelik önemli semi-
nerler gerçekleştiril-
di. 
 Fakülte öğ-
retim üyelerinin kat-
kısıyla düzenlenen et-
kinlik, eğitimde aile-

lerin rolünü güçlen-
dirmeyi amaçladı.
 Süleyman 
Türkmani İlkokulu 
Konferans Salo-
nu'nda gerçekleştiri-
len etkinliğe, Kırşehir 
İl Milli Eğitim Müdü-
rü Yusuf Yasin Gül-
şen, okul müdürü 
Ünal Seyfi, müdür 
yardımcıları, öğret-
menler ve çok sayı-
da veli katılım gös-
terdi. 

 Açılış konuş-
malarında Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdürü 
Yusuf Yasin Gülşen 
ve Okul Müdürü 
Ünal Seyfi, projenin 
önemine değinerek 
katılımcılara teşek-
kür etti. Etkinlikte, 
Kırşehir Ahi Evran 
Üniversitesi Eğitim 
Fakültesi Eğitim Bi-
limleri Bölümü Reh-
berlik ve Psikolojik 
Danışmanlık Anabi-

lim Dalı öğretim 
üyesi Prof. Dr. Dilek 
Gençtanırım Kurt ta-
rafından "Aile İçi İle-
tişim" konulu semi-
ner verildi. 
 Aile içindeki 
sağlıklı iletişim yön-
temlerine dair 
önemli bilgiler sunu-
lan seminer, veliler-
den büyük ilgi 
gördü. 
 Ardından, Fa-
kültenin Temel Eği-
tim Bölümü Sınıf Eği-
timi Anabilim Dalı öğ-
retim üyesi Prof. Dr. 
Mutlu Pınar Demirci 
Güler, "Sürdürülebi-
lirlik İçin Ailede 
Çevre Eğitimi" baş-
lıklı semineriyle, 
çevre bilinci ve sür-
dürülebilirlik konula-
rında farkındalık 
oluşturdu.
 Seminerlerin 
ardından, Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdürü 
Yusuf Yasin Gülşen 
ve Okul Müdürü 
Ünal Seyfi, katkıla-
rından dolayı Prof. 

Dr. Dilek Gençtanı-
rım Kurt ve Prof. Dr. 
Mutlu Pınar Demirci 
Güler'e teşekkür bel-
geleri ile çiçek tak-
dim etti. 
 Eğitim Fa-
kültesi tarafından ya-
pılan açıklamada, 
"Bu önemli etkinlikte 
Fakültemizi temsil 
eden öğretim üyele-
rimiz Prof. Dr. Dilek 
Gençtanırım Kurt ve 
Prof. Dr. Mutlu Pınar 
Demirci Güler'e te-
şekkür ederiz." ifa-
delerine yer verildi.
 Eğitimde 
Veli Projesi kapsa-
mında düzenlenen 
bu tür etkinliklerin, 
velilerin eğitim süre-
cine daha etkin katı-
lımını sağlaması ve 
ailelerin eğitimdeki 
rolünü güçlendirmesi 
hedefleniyor.  
 Proje, Kırşe-
hir’de eğitimin niteli-
ğini artırma yolunda 
önemli bir adım ola-
rak değerlendiriliyor.
(FİLİZ ÖZ)

 Kırşehir Ahi Evran 
Üniversitesi Tıp Fakültesi, 
daha sürdürülebilir ve etkili 
eğitim ortamları yaratmak 
amacıyla Değer Tasarım Ko-
misyonu’nu topladı. 
 Toplantıda, eğitim 
süreçlerinin iyileştirilmesi, 
kampüs tasarımının gelişti-
rilmesi ve öğrenci odaklı pro-
jelerin hayata geçirilmesi ko-
nuları ele alındı.
 Komisyon üyeleri, 
öğrenci memnuniyetini artır-
maya yönelik çalışmaların 
yanı sıra, modern eğitim tek-
niklerinin entegrasyonu ve 
fakülte altyapısının güçlen-

dirilmesi konularında kap-
samlı değerlendirmelerde 
bulundu. 
 Öğrencilerin ihtiyaç-
larına yönelik yaratıcı çö-
zümler üretmeyi hedefleyen 
komisyon, kampüs içindeki 
sosyal ve fiziksel alanların 
geliştirilmesi için de projeler 
üzerinde çalışıyor.
 Değer Tasarım Ko-
misyonu, fakültenin sadece 
eğitim alanında değil, aynı 
zamanda öğrencilere yaşam 
kalitesi sunan bir merkez ha-
line gelmesi için faaliyetleri-
ne devam edeceğini vurgu-
ladı. 

 Toplantının sonun-
da, belirlenen hedeflerin ger-
çekleştirilmesi için yol hari-
tası oluşturulurken, bu he-
deflerin düzenli olarak göz-
den geçirilerek geliştirilmesi 
kararlaştırıldı.
 Kırşehir Ahi Evran 
Üniversitesi Tıp Fakültesi yö-
netimi, eğitimde mükem-
melliği hedefleyen bu çalış-
manın, öğrenciler ve akade-
mik kadro için önemli kaza-
nımlar sağlayacağını belirtti. 
Komisyonun gelecek toplan-
tılarında projelerin somut 
adımlarla hayata geçirilmesi 
bekleniyor. (SEVGİ ER)

8'den Devam

değerler eğitimi sun-

mayı amaçladıklarını 

belirtti. 

 Etkinliğe ka-

tılan gönüllü gençler 

ise çocuklarla bir 

arada olmanın mut-

luluğunu yaşadıkları-

nı ifade ederek, bu 

tür projelerin toplu-

mun her kesimine 

ulaşmasının önemi-

ne dikkat çekti.

 Kırşehir 

Gençlik Merkezi yet-

kilileri, “Merkezim 

Her Yerde” projesi 

ile gençleri sosyal so-

rumluluk bilinciyle ta-

nıştırmayı, farklı yaş 

gruplarındaki birey-

lere ulaşmayı ve ço-

cukların hayatlarına 

dokunmayı sürdüre-

ceklerini ifade etti.

 Etkinlik so-

nunda öğrenciler, 

Gençlik Merkezi 

ekiplerine teşekkür 

ederek, bu özel 

günün tadını doyası-

ya çıkardı. 

 Proje kapsa-

mında Kırşehir’in 

farklı okullarında ve 

sosyal alanlarında et-

kinlikler düzenlen-

meye devam edi-

lecek. (SEVGİ ER)

 Kırşehir’de 

manevi duyguların 

yoğun yaşandığı mü-

barek üç aylar, 2025 

yılı için heyecanla 

bekleniyor. 

 Recep, 

Şaban ve Ramazan 

aylarını kapsayan bu 

manevi dönem, Müs-

lümanlar için ibadet, 

dua ve yardımlaşma-

nın doruğa çıktığı 

özel bir zaman dilimi 

olarak kabul ediliyor. 

Kırşehir’de bu müba-

rek günlere yönelik 

hazırlıklar şimdiden 

başladı.

 Diyanet 

İşleri Başkanlığı’nın 

açıkladığı takvime 

göre, 2025 yılında üç 

aylar 1 Ocak Çar-

şamba günü Recep 

ayının ilk günüyle 

başlayacak. 

 Bu özel baş-

langıç, 2 Ocak Per-

şembe günü idrak 

edilecek Regaip Kan-

dili ile taçlanacak. 

 Manevi at-

mosferin doruğa çı-

kacağı Miraç Kandili 

ise 26 Ocak Pazar 

günü idrak edilecek. 

 Berat Kandi-

li’nin 13 Şubat Per-

şembe günü yaşan-

masının ardından, bu 

mübarek dönemin 

zirvesi olan Ramazan 

ayı 1 Mart Cumartesi 

günü başlayacak. Ra-

mazan’ın manevi zir-

vesi kabul edilen 

Kadir Gecesi ise 26 

Mart Çarşamba günü 

idrak edilecek.

Kırşehir’de Üç 

Aylar Hazırlıkları

 Kırşehir’deki 

camiler, bu manevi 

dönemi en güzel şe-

kilde karşılamak için 

temizlenip hazırlanı-

yor. 

 Özellikle Ahi 

Evran Camii gibi ken-

tin simgesi haline gel-

miş ibadethaneler, 

manevi huzuru ara-

yanların adresi olma-

ya devam ediyor. 

 İl Müftülüğü, 

üç aylar boyunca çe-

şitli programlar dü-

zenleyerek vatan-

daşları ibadet ve ma-

nevi etkinliklere 

davet ediyor.

 Regaip Kan-

dili’nden itibaren baş-

layan sohbetler, du-

alar ve zikir halkala-

rı, şehirde maneviya-

tı artıran etkinlikler 

arasında yer alıyor.

KIRŞEHİRLİLER 

İÇİN MANEVİ 

TAVSİYELER

 Kırşehir İl 

Müftülüğü yetkilileri, 

bu mübarek dönem-

de bol bol dua etme-

yi, geçmişte yapılan 

hatalar için af dile-

meyi ve manevi an-

lamda arınmaya ça-

lışmayı tavsiye edi-

yor. 

 Özellikle 

Recep ve Şaban ay-

larında oruç tutma-

nın, zikirle meşgul ol-

manın ve hayır işleri-

ne yönelmenin öne-

mine vurgu yapılıyor.

 Vatandaşlar, 

bu özel günlerde bir-

birleriyle dayanışma-

yı artırarak yardıma 

muhtaç insanlara 

destek oluyor. 

 Ramazan ayı-

nın yaklaşmasıyla bir-

likte, ihtiyaç sahiple-

rine gıda yardımları 

ve zekat organizas-

yonları için de şimdi-

den planlamalar ya-

pılıyor.

MANEVİ ATMOS-

FER KIRŞEHİR’İ 

SARIYOR

 Mübarek üç 

ayların başlamasıyla 

birlikte Kırşehir’de, 

mahallelerde ve ca-

milerde manevi bir 

atmosfer hakim ola-

cak.

  Özellikle Re-

gaip Kandili gibi ge-

celerde camilerde 

toplanarak dualar 

etmek ve ibadetlerle 

Allah’a yaklaşmak is-

teyen Kırşehirliler, bu 

özel günleri en ve-

rimli şekilde değer-

lendirmeye hazırlanı-

yor.

 Üç aylar, Kır-

şehir halkı için sade-

ce bireysel ibadetle-

rin değil, aynı za-

manda toplumsal da-

yanışmanın da güç-

lendiği bir dönem. 

Kırşehir’in manevi at-

mosferine katkı 

sunan bu günler, geç-

mişle yüzleşme, ma-

nevi arınma ve gele-

ceğe umutla bakma 

vesilesi oluyor.

(FİLİZ ÖZ)

Kırşehir Gençlik Merkezi’nden Bağbaşı
 Toki İlkokulu’nda Eğlence Dolu Etkinlik

"Eğitimde Veli Projesi" 
kapsamında anlamlı eğitimler

Tıp Fakültesi 
Değer Tasarım 

Komisyonu toplandı

Kırşehir’de manevi iklim:
Üç aylar 2025 yılında başlıyor

 Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi 
Eğitim Fakültesi'nden
"Eğitimde Veli Projesi" 

Kapsamında Anlamlı Eğitimler
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 Bursa Ulu-

dağ Üniversitesinin 

(BUÜ) farklı bölüm-

lerinde öğrenimini 

sürdüren 55 sporcu-

dan oluşan takım, 

kenti ve üniversiteyi 

temsil etmek için 

yağmur çamur dinle-

meden Görükle Yer-

leşkesi'ndeki futbol 

sahasında bazen 5 

saati bulan zorlu ant-

renmanlar yapıyor.

 Takım üyele-

rinden bazıları, 

mezun olsalar da 

ekipten kopmamak, 

maçlara çıkabilmek 

için Yükseköğretim 

Kurumları Sınavı'na 

(YKS) tekrar girip, 

başka alanlarda öğ-

renimini sürdürüyor.

 Yeni sezona 

bu hafta sonu başla-

yacak Türkiye Üni-

versiteler Korumalı 

Futbol 1. Ligi müsa-

bakalarıyla start ve-

recek Uludağ Tim-

sahlar, maçlarını ta-

mamladıktan sonra, 

Türkiye Amerikan 

Futbolu 2. Ligi'ndeki 

rakipleriyle mücade-

le edecek.

 Uludağ Tim-

sahlar, Türkiye Üni-

versite Sporları Fe-

derasyonu ile Türki-

ye Ragbi Federasyo-

nunun düzenlediği 

iki organizasyonda 

da hedeflerini şam-

piyonluk olarak belir-

ledi. 

 Bursa ekibi, 

ikinci kademesinde 

mücadele ettiği or-

ganizasyonlardan, 

Türkiye Üniversiteler 

Korumalı Futbol 1. 

Ligi'nde Süper Lig, 

Türkiye Amerikan 

Futbolu (Korumalı 

Futbol) 2. Ligi'nde 

ise 1. Lig'e çıkmayı 

hedefliyor.

Uluçay: "Hedefi-

miz, şampiyon ola-

rak en üst liglere 

çıkmak”

 Korumalı fut-

bolda 22 yıldır yer 

alan takım antrenörü 

Barış Uluçay, geçen 

sezon kadrosunda 

yer aldığı Uludağ 

Timsahlar'ın bu 

sezon çalıştırıcılığını 

yaptığını söyledi.

 Amerikan fut-

bolunda iyi antren-

man yapma, iyi bes-

lenme ve taktik bilgi-

lerin çok önemli ol-

duğunu kaydeden 

Uluçay, "Tabii hepsi-

ni bir arada yapmak 

kolay değil. 

 Bilgi ve biri-

kimimizi arkadaşları-

mıza aktarmaya çalı-

şıyoruz. 

 Altyapıları 

var zaten. Bunun üs-

tüne biraz daha ko-

yarak ilerlemek isti-

yoruz. 

 Hedefimiz, 

şampiyon olarak en 

üst liglere çıkmak. 

 Hafta so-

nunda ilk maçımız 

var, kazanmak için 

her şeyi yapacağız." 

ifadelerini kullandı.

 Türkiye'de 

profesyonel liglerde-

ki korumalı futbol 

oyuncularının bile 

maddi bakımdan ye-

terli kazanç elde ede-

mediğini dile getiren 

Uluçay, şunları kay-

detti:

 "Amerikan 

futbolunda özveri 

var ancak maddi açı-

dan bir getiri yok. 

 Hatta götü-

rüsü daha fazladır. 

 Üniversitele-

rin destekleri var. 

Onlar sayesinde bu 

spor devam ediyor. 

Malzemelerin bir ta-

kımı 25-30 bin lira. 

 Bizde 45 

takım var ve oldukça 

yüksek bir maliyet. 

 Bu sporcula-

rın profesyonel ligi, 

üniversite ligi, dep-

lasmanı var. Bir pro-

fesyonel sporcunun 

deplasmana gittiğin-

de yemesi, içmesi, 

otelde kalması... 

Hepsi masraf. 

 Bunları 

kendi içimizde ve üni-

versitenin destekle-

riyle karşılıyoruz. 

 Sporcunun 

maddi kazancı yok 

ama manevi 

 Avrupa fut-
bolunun kulüp düze-
yindeki üçüncü tur-
nuvasında play-off 
turu eşleşmeleri, 
İsviçre'nin Nyon ken-
tindeki UEFA Genel 
Merkezi'nde gerçek-
leştirilen kura töre-
niyle belirlendi.
 İki maç so-
nunda play-off turu-
nu geçecek takımlar, 

UEFA Konferans 
Ligi'nde son 16 turu-
na yükselecek. 
 Bu turda ilk 
maçlar 13 Şubat, rö-
vanş mücadeleleri 
ise 20 Şubat'ta oyna-
nacak.
 Lig aşama-
sında ilk 8 sırayı alan 
Chelsea (İngiltere), 
Vitoria (Portekiz), Fi-
orentina (İtalya), 

Rapid Wien (Avus-
turya), Djurgarden 
(İsveç), Lugano 
(İsviçre), Legia Var-
şova (Polonya) ve 
Cercle Brugge (Belçi-
ka) ile play-off turu-
nu geçecek 8 takım, 
son 16 turunda mü-
cadele edecek. Son 
16, çeyrek ve yarı 
final kuraları ise 21 
Şubat'ta çekilecek.
 Play-off tu-
runda eşleşmeler 
şöyle:
 Gent (Belçi-
ka)-Real Betis 
(İspanya)
 Celje (Slo-
venya)-APOEL (Kıbrıs 
Rum Kesimi)

 Kopenhag 
(Danimarka)-
Heidenheim (Alman-
ya)
 Omonoia 
(Kıbrıs Rum Kesimi)-
Pafos (Kıbrıs Rum Ke-
simi)
 TSC (Sırbis-
tan)-Jagiellonia (Po-
lonya)
 Vikingur 
(İzlanda)-
Panathinaikos (Yuna-
nistan)
 Molde (Nor-
veç)-Shamrock Ro-
vers (İrlanda)
 Borac 
(Bosna Hersek)-
Olimpija Ljubljana 
(Slovenya). (AA)

Güncel Spor Haberleri için 
Memleket Gazetesini 

Takip Edin

Güncel Spor Haberleri için 
Memleket Gazetesini 

Takip Edin

 Kırşehir 

Gençlik Merkezi’nin 

“Merkezim Her 

Yerde” projesi kap-

samında bugün Bağ-

başı Toki İlkoku-

lu’nda coşkulu bir et-

kinlik düzenlendi. 

 Gençlik li-

derleri ve gönüllü 

gençlerin katılımıyla 

gerçekleşen etkinlik-

te, çocuklar unutul-

maz anlar yaşadı.

 Etkinlik bo-

yunca çeşitli oyunlar, 

atölyeler ve eğlence-

li aktiviteler düzenle-

nirken, öğrenciler 

hem eğlenme hem 

de öğrenme fırsatı 

buldu. Çocukların fi-

ziksel ve sosyal geli-

şimine katkı 

sağlamayı hedefle-

yen etkinlikte, gö-

nüllü gençler öğren-

cilerle birebir ilgile-

nerek 

keyifli bir atmosfer 

oluşturdu.

Gençlik liderleri, ço-

cuklara yönelik ha-

zırladıkları eğitici 

oyunlarla hem eğ-

lence hem de 

 Kırşehir Fut-

bol Spor Kulübü 

(FSK) Başkanı Çağa-

tay Han Torun, takı-

mın sponsor ve 

maddi kaynak ihtiya-

cı olduğunu, destek 

beklediklerini söyle-

di.

 Kulüp yöne-

ticileriyle basın top-

lantısı düzenleyen 

Torun, TFF 3. Lig'de 

mücadele eden takı-

mının zorlu maçların 

ardından ilk yarıyı ta-

mamladığını, devre 

arasına girdiğini kay-

detti.

 İlk yarı per-

formansının orta se-

viyede bulunduğunu 

aktaran Torun, fut-

bol takımında maddi 

zorluk yaşadıklarını, 

bu nedenle istenilen 

seviyede olmadıkla-

rını anlattı.

 Takımın 2. 

Lig'den 3. Lig'e düş-

mesinde maddi zor-

lukların temel neden 

olduğunu vurgula-

yan Torun, Kırşehir 

Belediyesinin katkısı 

ve sponsorluğunun 

bulunmadığını dile 

getirdi. 

 Geçen sezon 

da bu sezon başında 

da takımı devralmak 

isteyen varsa görü-

şebileceklerini, takı-

mı tekrar 2. Lig'e çı-

karabilecek veya 

daha iyi bir perfor-

mans sergileyecek 

bir yönetim varsa 

devredebileceklerini 

vurgulayan Torun, 

"Maddi sorunlarımız 

çok fazla. 

 Kulübü kay-

yuma dahi bırakmayı 

düşündük ancak 

bunu yapmadık. 

 Ligin başın-

da söylediğimiz gibi 

bu takım ligde kala-

caktır, düşmeyecek-

tir. 

 Zaten bunun 

için uğraşıyoruz. Kır-

şehir'de ve kamu-

oyunda bolca eleştiri 

ve hakaret var ancak 

kaynak, sponsorluk 

veya destek yok. 

 Takımımız 

buna rağmen çok 

şükür düşme hattın-

da değil, orta sevi-

yelerde devam edi-

yor." diye konuştu.

 Nesine 3. 

Lig 1. Grup'ta müca-

dele eden Kırşehir 

FSK, 16 puanla 11. 

sırada yer alıyor.

KIRŞEHİR (AA)

7'de

5'te

Kırşehir FSK Başkanı
 Torun'dan takıma 

maddi destek çağrısı
Kırşehir Gençlik 

Merkezi’nden Bağbaşı
 Toki İlkokulu’nda 

Eğlence Dolu Etkinlik

Amerikan futbolu takımı Uludağ 
Timsahlar, iki kulvardaki mücadelesine zorlu

 antrenmanlarla hazırlanıyor

UEFA Konferans Ligi'nde 
play-off eşleşmeleri belli oldu
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